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Målsägandebiträde:
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___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

Mord, 3 kap 1 § brottsbalken
2020-11-25

 
Påföljd m.m.

Fängelse 14 år
 

Lagrum som åberopas

29 kap 7 § 1 st brottsbalken
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Skadestånd

1. Ahmad Tubishat ska betala skadestånd till Emmelie Simic med 60 000 kr jämte ränta på 
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 28 november 2020 till dess betalning 
sker.

2. Ahmad Tubishat ska betala skadestånd till Natalie Simic med 60 000 kr jämte ränta på 
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 28 november 2020 till dess betalning 
sker.

3. Ahmad Tubishat ska betala skadestånd till Nikita Antikainen med 60 000 kr jämte ränta 
på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 28 november 2020 till dess 
betalning sker.

4. Ahmad Tubishat ska betala skadestånd till Tim Antikainen med 60 000 kr jämte ränta på 
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 28 november 2020 till dess betalning 
sker.

5. Ahmad Tubishat ska betala skadestånd till dödsboet efter Lina Simic med 48 418 kr 
jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 30 april 2021 till dess 
betalning sker.

 
Förverkande och beslag

1. Beslaget av en påse, en kartong, en cigarettfimp, en etikett, ett fodral, en 
kalender, 20 000 kr i kontanter och ett par handskar ska bestå tills domen 
vunnit laga kraft i ansvarsdelen och därefter hävas, p 9:1 och 9:2 (almanacka 
och kontanter) till dödsboet efter Lina Simic. Beslag 2020-5000-BG148422 p 
3, 4, 6, 8, 9:1, 9:2 och 15.

2. Beslaget av en påse innehållande spruta och handskar, medicin, 
hushållspapper, påsar, tre sprutor, plasthandskar, skoskydd, musmatta ska bestå 
tills domen vunnit laga kraft i ansvarsdelen och därefter hävas. Beslag 2020-
5000-BG148428 p 1-15.

3. Beslaget av skor, strumpor, byxor och jacka ska bestå tills domen vunnit 
laga kraft i ansvarsdelen och därefter hävas till Ahmad Tubishat. 
Beslag 2020-5000-BG148475 p 1-4.

4. Beslaget av en mobiltelefon ska bestå tills domen vunnit laga kraft i 
ansvarsdelen och därefter hävas till Ahmad Tubishat. Beslag 2020-5000-
BG148478 p 2.

5. Beslaget av tre mobiltelefoner ska bestå tills domen vunnit laga kraft i 
ansvarsdelen och därefter hävas till dödsboet efter Lina Simic. Beslag 2020-
5000-BG148689 p 1-2 och 2020-5000-BG149743 p 1.

6. Beslaget av en mobiltelefon som fortfarande inte kunnat tömmas ska bestå 
tills domen vunnit laga kraft i ansvarsdelen och därefter hävas till Ahmad 
Tubishat. Beslag 2020-5000-BG149760 p 4.

7. Beslaget av en påse anträffad hos Ahmad Tubishat med Lina Simics blod på ska bestå till 
domen vunnit laga kraft i ansvarsdelen och därefter hävas. Beslag 5000-BG149760 p 6.

8. Beslaget av kuddar, filtar, täcke och Lina Simics kläder ska bestå tills domen vunnit laga 
kraft i ansvarsdelen och därefter hävas. Beslag 5000-BG149925 p 1-7 och 2020-5000-
BG159494 p 1-2.
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9. Beslag av ett armband ska bestå tills domen vunnit laga kraft i ansvarsdelen och därefter 
hävas till Ahmad Tubishat. Beslag 2020-5000-BG161170 p 3.

10. Beslaget av medicinförpackningar och medicin ska bestå tills domen vunnit laga kraft i 
ansvarsdelen och därefter hävas. Beslag 2021-5000-BG46602 p 1-14.

11. Förverkande av i beslag taget knivblad med påse så som brottsverktyg. Beslag 2020-5000-
BG148440 p 1-2.

 
Häktning m.m.

Ahmad Tubishat ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot 
honom.

 
Sekretess

1. Sekretessen enligt 35 kap 1 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) för bilderna på 
Lina Simics kropp i tingsrättens aktbilaga 84, vilka lagts fram vid förhandlingen inom 
stängda dörrar, ska bestå i målet.

2. Sekretessen enligt 35 kap 1 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) för ljud- och 
bildinnehållet i den film där Lina Simic förekommer skadad, vilken har spelats upp vid 
förhandlingen inom stängda dörrar, ska bestå i målet (tingsrättens aktbilaga 137).

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Beatrice Rämsell får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med 299 724 
kr. Av beloppet avser 160 312 kr arbete, 58 725 kr tidsspillan, 20 743 kr utlägg och 59 
944 kr mervärdesskatt.

2. Daniel Roos får ersättning av staten med 512 641 kr. Av beloppet avser 366 225 kr 
arbete, 43 065 kr tidsspillan, 823 kr utlägg och 102 528 kr mervärdesskatt.

3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdet.
 

Övrigt

Avspärrning av Ahmad Tubishats respektive Lina Simics lägenheter på Trädgårdsgatan 58, 
Åstorp, ska bestå tills domen vunnit laga kraft.

 
___________________________________
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___________________________________

 
DOMSLUT

 
Övrigt

Avspärrning av Ahmad Tubishats respektive Lina Simics lägenheter på Trädgårdsgatan 58, 
Åstorp, ska bestå tills domen vunnit laga kraft.

 
___________________________________
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YRKANDEN OCH INSTÄLLNING 

 

Åklagaren har begärt att tingsrätten dömer Ahmad Tubishat för i första hand mord, i 

andra hand försök till mord och i tredje hand synnerligen grov misshandel, se 

domsbilaga 1. Åklagaren har även framställt de särskilda yrkanden som anges i 

nyssnämnda domsbilaga samt begärt att avspärrningen av två rum i fastigheten Orren 

5, Trädgårdsgatan 58, Åstorp ska bestå tills domen vinner laga kraft i ansvarsdelen. 

 

Målsägandena (barn till den avlidna Lina Simic), Tim och Nikita Antikainen samt 

Emmelie och Natalie Simic, har för det fall Ahmad Tubishat döms för mord begärt 

skadestånd av honom i enlighet med domsbilaga 2. De har biträtt åtalet. 

 

Dödsboet efter Lina Simic, som biträtt åtalet, har för det fall Ahmad Tubishat döms 

för mord begärt skadestånd av honom i enlighet med domsbilaga 2, dock med den 

justeringen av ränteyrkandet att ränta på beloppet ska utgå från den 30 april 2021. 

 

Ahmad Tubishat har bestritt ansvar för brott. Han har förnekat att han uppsåtligen 

dödat Lina Simic. Han har vidgått att han utövat visst våld mot henne och att han 

orsakat henne vissa skador, dock inte i den omfattning som gjorts gällande. Det våld 

han utövat mot henne har skett i en nödvärnssituation.    

 

Ahmad Tubishat har bestritt målsägandenas och dödsboets skadeståndsanspråk. Han 

har dock vitsordat dödsboets skadeståndsyrkande som skäligt i och för sig. 

 

Målsägandena och Ahmad Tubishat har godtagit de särskilda yrkandena. 

 

Åstorps Service AB har begärt att avspärrningen av två rum i fastigheten Orren 5, 

Trädgårdsgatan 58, Åstorp ska hävas. 

 

Frihetsberövande, se avräkningsunderlag. 
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UTREDNINGEN 

 

Åklagaren har åberopat den skriftliga bevisning som framgår av domsbilaga 1. En del 

av denna bevisning liksom den av åklagaren åberopade muntliga bevisningen kommer 

att beröras nedan under särskilda rubriker. Delar av den skriftliga bevisningen har – 

utan erinran från försvaret – lagts fram genom hänvisning. Tingsrätten har också tagit 

del av de ljud- och bildupptagningar som åklagaren närmare preciserat i nämnda 

domsbilaga.  

 

Målsägandena har som muntlig bevisning åberopat förhör med Emmelie Simic, Nikita 

Antikainen, Tim Antikainen och Natalie Simic. 

 

Försvaret har inte åberopat någon bevisning. 

 

Åklagarens sakframställan i huvudsak 

 

Inledning 

Lördagen den 28 november kl. 13.49 inkom ett telefonsamtal till polisens larmcentral 

om att en kvinna, Lina Simic, anträffats avliden i sin bostad på Trädgårdsgatan 58 i 

Åstorp. Den som ringde larmsamtalet var kvinnans hyresvärd, Jan Bernander. 

 

Polis och räddningstjänst anlände till platsen några minuter efter det att larmsamtalet 

inkommit och de kunde snabbt konstatera att Lina Simic, som låg blodig på golvet i sitt 

rum med en kudde över huvudet, var avliden och att hon varit avliden sedan några 

dagar.  

 

Tidigt i utredningen framkom att ingen sett eller hört något från Lina Simic sedan strax 

efter midnatt den 24 september 2020. Det noterades också att brottsplatsen, Lina 

Simics rum, verkade i viss utsträckning ha rengjorts med rengöringsmedel. 

Brottsplatsen och huset – en gul tvåplansvilla med flera lägenheter i – i vilket hennes 
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lägenhet är belägen spärrades av och hyresgästerna, bland annat Ahmad Tubishat, 

flyttades till ett hotell i närheten. 

 

Eftersom det sedan tidigare var känt att det förekommit konflikter mellan Lina Simic 

och andra boende i den gula villan samt mellan henne och hyresvärden har 

förundersökningen bedrivits brett och förutsättningslöst. Polisanmälningar gjorda av 

eller mot Lina Simic har gåtts igenom och personer som figurerat i dessa, bland annat 

tidigare nämnd hyresvärd, har granskats närmare. Vidare har tillstånd erhållits för 

granskning av innehållet i ett flertal telefoner. Granskningen av andra telefoner än de 

som berörs under särskild rubrik nedan har dock inte lett fram till något av intresse för 

utredningen.  

 

Under utredningens gång framkom att Lina Simic och Ahmad Tubishat har känt och 

umgåtts med varandra, bland annat att de umgåtts under dagen den 24 november 2020. 

Det datumet har de åkt färdtjänst från Åstorp till polisstationen i Helsingborg där Lina 

Simic samtalade med polismannen, tillika vittnet, Eddie Switzer och dessutom lämnade 

in en av sina mobiltelefoner för undersökning. Därefter åkte Lina Simic och Ahmad 

Tubishat tillsammans ner till en nagelsalong för nagelbehandling. Ahmad Tubishat 

lämnade dock salongen tidigare än Lina Simic. Viss osämja uppstod mellan dem, varför 

de reste tillbaka till Åstorp var och en för sig. Det har dock framkommit att de 

träffades och umgicks igen lite senare den kvällen. I detta sammanhang ska nämnas att 

Lina Simics granne, vittnet Fredrik Sandén, kring midnatt mellan den 24 och 25 

november 2020, hört en kvinnoröst ropa på hjälp och att någon gått upp och ner i 

trappan som leder upp till bland annat Lina Simics rum. Lina Simic var den enda 

kvinna som bodde i gula villan vid denna tidpunkt.    

 

Utredningen har också visat att Ahmad Tubishat har en flickvän i Norrköping vid 

namn Vilja Gårdfalk och att de haft en relativt omfattande telefonkontakt med 

varandra under den nu aktuella tidsperioden. Det har också framkommit att Vilja reste 

ner till honom under dagen den 25 november 2020 och anlände till hans bostad framåt 

kvällen nämnda dag.  
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Den 29 november 2020 hade misstankarna mot Ahmad Tubishat stärkts i sådan grad 

att det fattades beslut om att anhålla honom i sin frånvaro såsom på sannolika skäl 

misstänkt för mord på Lina Simic. Han greps senare den dagen och han har varit 

frihetsberövad sedan dess. I anslutning till gripandet beslagtogs hans och Viljas 

telefoner. 

 

Vid genomgången av Viljas telefon anträffades bland annat en 9 sekunder lång 

filmsekvens (snapchat-video). Filmen, som har tidsstämpel 2020-11-25 kl. 03.56 och 

som är filmad på Lina Simics rum, visar Lina Simics liggandes på rygg i sitt eget blod, 

allvarligt skadad i ansiktet och på kroppen. Hon var fortfarande vid liv men de 

livstecken hon uppvisade var mycket svaga. På filmen syns också en 

plasthandskebeklädd vänsterhand greppa tag om hennes hals, ett slag utdelas mot 

hennes ansikte och ett knivskaft framskymta vid sidan av hennes huvud. Det är Ahmad 

Tubishats hand som syns på filmen och det är också han som filmar. Filmen har 

därefter lagts upp på hans Snapchat för andra att ta del av.  

 

Sammantaget ger utredningen vid handen att Ahmad Tubishat dödat Lina Simic någon 

gång vid midnatt eller strax därefter; alltså under natten till den 25 november 2020. Det 

har inte framkommit något tydligt motiv till det inträffade. Utredningen antyder dock 

att det har förelegat någon form av relation mellan Ahmad Tubishat och Lina Simic 

och att han av någon anledning blivit arg eller besviken på henne. Ahmad Tubishat har 

bland annat sökt på Internet gällande äldre, mörkhåriga kvinnor och ”MILF”. Vidare 

har framkommit att Vilja fått reda på att Ahmad Tubishat och Lina Simic umgicks med 

varandra samt att Vilja och Ahmad Tubishat haft osedvanligt mycket telefonkontakt 

med varandra under den nu aktuella kvällen och natten. Utredningen har också visat att 

Ahmad Tubishat mått psykiskt dåligt sedan en tid tillbaka. 

 

Brottsplatsundersökning och blodbildsanalys 

Lina Simics lägenhet ligger på övre plan i den gula villan. På övre plan finns ytterligare 

en lägenhet och i den bor vittnet Fredrik Sandén. På nedre plan finns fyra lägenheter 

och i en av dessa bor Ahmad Tubishat, närmare bestämt lägenhet nr 4. I villan finns 
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två gemensamma badrum; ett på respektive våningsplan. På bottenplan finns även ett 

gemensamt kök, tv-rum och en hall. Se skiss nedan. 

 

 

Hallen och de skor som fanns uppställda där har undersökts och det har inte anträffats 

några blodbesudlingar. Lägenhet nr 1 har undersökts men inget anmärkningsvärt har 

påträffats. Köket har undersökts men inget anmärkningsvärt har påträffats; ytor, 

köksknivar och besudlingar har förprövats mot humant blod med negativt resultat. 

Elrum och källarutrymme i anslutning till köket har undersökts men inget 

anmärkningsvärt har påträffats. Hall med trappa till övre plan har undersökts och på 

trappans sidstycke anträffades en mindre blodbesudling.  
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Badrummet på nedervåningen har undersökts och ytor och besudlingar har förprövats 

mot humant blod med negativt resultat. Lägenhet nr 2 har undersökts och på ett 

element påträffas en misstänkt blodbesudling (S025), vilken dock senare visat sig inte 

vara blod. Lägenhet nr 3 har undersökts men inget anmärkningsvärt har anträffats.  

 

Lägenhet nr 4 (Ahmad Tubishats rum) har undersökts och i rummet anträffades flera 

blodbesudlingar. Det har visat sig att det i botten på en röd plastpåse (G019), som stod 

vid en av garderoberna i rummet, fanns en blodbesudling från Lina Simic. Vidare 

anträffades hennes blod på golvet innanför dörren (S029) och på golvet mellan 

garderoberna (S030). I lägenheten anträffades också egendom tillhörande Lina Simic, 

bland annat en tv, en vägglampa ”love”, en brunfärgad korg, ett flertal doftljus, två 

kuddar, en filt och diverse skönhetsartiklar. 

 

I hallen på övre plan vid trappan har anträffats en mindre blodbesudling på 

fönsterkarmen, vilken dock inte visat sig vara av intresse för utredningen. Badrummet 

på övre plan har undersökts och utvalda ytor har förprövats mot humant blod med 

negativt resultat. Lägenhet nr 6 har undersökts men inget anmärkningsvärt har 

påträffats. 

 

Undersökningen av Lägenhet nr 5, Lina Simics rum, har påvisat i huvudsak följande. I 

en mindre korridor in mot Linas rum stod en svart sopsäck innehållande bland annat 

en sprayflaska med handskriven text ”Klorin blandat med vatten” och en mängd 

tablettförpackningar från Tipparol m.m. In till rummet fanns ingen dörr utan det 

hängde ett blått textilskynke för dörröppningen. Rummet doftade starkt av klorin. Till 

höger innanför dörren fanns en klädkammare och på dörren till klädkammaren hängde 

diverse kläder, bland annat en rödaktig morgonrock. En morgonrock liknande denna 

har Lina burit på en film som Ahmad Tubishat spelat in omkring kl. 22.00 den 24 

november 2020. 

 

Ungefär en och en halv meter innanför dörren låg Lina på rygg nedanför sängen med 

huvudet mot dörren och med högra benet uppdraget, lutandes mot sängen. Hon hade 
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en vit kabel runt halsen med en knut på. Under huvudet låg ett hopknölat täcke med 

lakan. På täcket ovanför huvudet låg ett munskydd i textil. Till vänster om huvudet låg 

en kudde på golvet. Kudden var blodig på ena sidan och man kunde se intorkningar i 

blod efter näsborrar. Kudden låg över hennes ansikte när hon anträffades. Hon hade 

en längre skärskada ca 25 cm utmed vänster överarm. Från skärskadan syntes intorkat 

blod som runnit mot golvet. De vertikala rinningarna i blod på armen styrker att hon 

legat ner som hon hittats och blött ur såret. Under armen fanns intorkat blod på golvet 

utan några tecken på rörelser. Övrigt intorkat blod på kroppen var utsmetat/avtorkat 

och intorkat. Inga skospår eller fotspår i blodet runt kroppen. Runt kroppen och upp 

på vissa möbler såg det ut som någon hällt eller sprutat ut någon form av vätska, 

rengöringsmedel eller annat. Lina var iklädd ett mörkt linne, grå mjukisshorts och 

trosor. Hon bar inga strumpor, skor eller smycken. Hon hade långa lösnaglar. 

Naglarnas undersida såg rena ut och naglarna var inte trasiga. 

 

Förövrigt såg rummet ut att vara i ordning. Inga tecken på strid förutom stänkbilderna 

i blod runt om kroppen. Stänkbilderna i blod var koncentrerade runt övre delen av 

kroppen och sängen. Möjligen har hon lutat mot sängen eller suttit i sängen.     

 

Kriminalteknikernas analys och slutsats av brottsplatsundersökningen är följande.  

 

Den sammantagna bedömningen är att Lina Simic berövats livet av en eller flera gärningsmän. Ovisst 

om det är av blodförlust, trubbigt våld eller av strypning. Våldet som utförts mot Lina är stick och 

skärskador, trubbigt våld mot huvud och strypning med en Iphonekabel. Man kan se åtminstone fem 

olika stänkbilder runt om kroppen som styrker trubbigt våld mot blödande kroppsdelar. Avsaknad 

av skospår eller fotspår i blod eller i den andra klibbiga vätskan på golvet gör att man tänker att 

någon gjort detta för att dölja eventuella spår. Om blodbesudlingarna i misstänkts rum kommer från 

Lina Simic, skulle de kunna ha avsatts när denne klätt av sig och rört sig i rummet. 

 

Kriminaltekniker har också genomfört en blodbildsanalys av de blodstänk som 

anträffats på brottsplatsen och de har kommit fram till följande slutsats. 
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 Utseendet av att blodbilderna på golvet och att samtliga stänk och avkast har sitt ursprung från 

samma område på golvet, ger starkt stöd för att Lina Semic enbart befunnit sig i detta område med 

blödande skador.  

 Stänkbilden på hurtsen och väggen bakom ger starkt stöd för att Lina Semic blivit utsatt för våld 

mot en blödande kroppsdel som befunnit sig strax över golvnivå framför väggen och hurtsen.  

 Iakttagelserna av bloddropparna på golvet vid förvaringsskåpet ger starkt stöd för att Lina Semic 

befunnit sig med en blödande och droppande skada ca 50 cm ovanför golvet en kortare tid.  

 Droppstänkbilden på golvet vid sängen ger starkt stöd för att Lina Semic befunnit sig stilla intill 

sängen med en blödande och droppande skada strax över golvnivå en viss tid.  

 

Den sammantagna bedömningen är att Lina Semic blivit utsatt för våld som orsakat henne kraftigt 

blödande skador när hon befunnit sig nära golvnivå vid sängens långsida. Efter att Lina Semic fått de 

kraftigt blödande skadorna har hon inte varit stående eller rört sig i övriga rummet. 

 

Analys av delar av innehållet i Ahmad Tubishats, Lina Simics och Viljas 

telefoner 

Under utredningen har ovan nämnda personers telefoner tagits i beslag och 

undersökts. När det gäller Lina Simic har tre telefoner undersökts, varvid två anträffats 

i en skogsdunge en bit från brottsplatsen (BG148689 nr 1 och 2) och den tredje fanns 

på polisstationen i Helsingborg eftersom hon, vilket antytts ovan, lämnat in den där för 

tömning i ett annat ärende (BG149743 nr 1). Ahmad Tubishats telefon (BG148478 nr 

2) och Viljas telefon (BG148478 nr 1) togs i beslag den 29 november 2020 på det 

hotellrum där Ahmad Tubishat och Vilja hade placerats med anledning av att den gula 

villan spärrats av.  

 

I Lina Simics ena telefon (BG149743 nr 1) anträffades en film där hon filmat egendom 

hon haft på sitt rum och vissa allmänna ytor, bland annat diverse parfymer, två 

pälskuddar, en hoprullad fleecepläd, en brun korg, en påse med tomtemotiv 

(tomtepåse), diverse doftljus i olika färger. Vid brottsplatsundersökningen har denna 

egendom – i stor utsträckning – inte funnits kvar i hennes lägenhet. Vid 

undersökningen av Ahmad Tubishats lägenhet har det dock anträffats egendom av 

14



   

HELSINGBORGS  
TINGSRÄTT 
 
Avdelning 1 

DOM 
2021-09-27 

Mål nr: B 7775-20 

 

 
 
 
detta slag, alltså en stor mängd doftljus, två pälskuddar, en hoprullad fleecepläd, 

parfymer etc. Den nämnda tomtepåsen återfanns i en skogsdunge en bit från 

brottsplatsen och i påsen anträffades bland annat Lina Simics almanacka. Av filmen 

framgår vidare att Lina Simic hade ordning och reda på sitt rum och i sin garderob och 

att hennes egendom var prydligt uppställd. Vid brottsplatsundersökningen var det stor 

oreda i garderoben. 

 

I Ahmad Tubishats telefon anträffades ett antal snapchat-videos. På en video, med 

tidsstämpel 2020-11-23 kl. 17.58, som är filmad på hans rum, syns inte någon 

fleecepläd eller diverse skönhetsprodukter i fönsterkarmen. Vid brottsplats-

undersökningen anträffades dock sådan egendom på nämnda plats. Nämnda föremål 

påminner mycket väl om sådana föremål som tidigare funnits på Lina Simics rum. På 

en annan video, med tidsstämpeln 2020-11-24 kl. 09.49, syns inte någon 55-tums tv på 

hans skrivbord och inte heller någon ”love”-lampa på väggen till vänster om 

skrivbordet. Vid brottsplatsundersökningen anträffades dock sådan egendom på 

nämnda platser. Lina Simic har tidigare haft en sådan tv och en sådan lampa på sitt 

rum, vilket framgår av den film som omnämnts i stycket ovan, men egendomen fanns 

inte kvar när brottsplatsundersökningen genomfördes. 

 

I Viljas telefon anträffades, vilket berörts ovan, en film från den åtalade händelsen. På 

filmen syns bland annat Ahmad Tubishats vänstra hand och handled. På handen bär 

han en blodig plasthandske och runt handleden, varvid framskymtar en tatuering, bär 

han ett silverfärgat armband. Ett mycket välliknande armband har tagits i beslag från 

honom. På detta armband har dessutom anträffats blod från Lina Simic (+4).   

 

I Viljas telefon anträffades ett foto, med tidsstämpel 2020-11-24 kl. 21.49, på vilken 

Lina Simics och Ahmad Tubishats händer syns; de förefaller visa upp sina naglar. När 

bilden tas befinner de sig på Ahmad Tubishats rum och i bakgrunden syns en del av 

fönstret och fönsterbrädan. Det finns ingen egendom uppställd på den del av 

fönsterbrädan som syns i bild. Vid brottsplatsundersökningen återfanns bland annat 

doftljus på den nyss nämnda platsen. 
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I Viljas telefon anträffades även en ljudinspelning och en videoinspelning från 

Snapchat. Inspelningarna, som har tidsstämpeln 2020-11-24 kl. 22.15, har skickats till 

henne från Ahmad Tubishats telefon. I ljudinspelningen hörs Lina Simic och Ahmad 

Tubishats röster samtala i normalt och avslappnat tonläge. På filmen syns Lina Simics 

sittandes i Ahmad Tubishats rum, iklädd en röd morgonrock och tillsynes opåverkad 

av mediciner eller likande.  

 

I Viljas telefon anträffades också en bild, med tidsstämpel 2020-11-25 kl. 08.59, 

föreställande Ahmad Tubishat med en cigarett i munnen och bärandes ett mönstrat 

munskydd. Vid brottsplatsundersökningen anträffades ett liknande munskydd intill 

Lina Simics huvud. Det anträffades ytterligare en bild, med tidsstämpel 2020-11-25 kl. 

01.27, föreställande Ahmad Tubishat bärandes ett liknande mönstrat munskydd 

uppdraget över munnen, dock med den skillnaden att detta skydd synes ha en blåaktig 

etikett fastsydd på framsidan. Fotot synes taget inomhus eftersom en träfärgad takbalk 

framskymtar i bakgrunden. 

 

I Viljas telefon anträffades även en ljudupptagning från Snapchat, med tidsstämpel 

2020-11-25 kl. 04.24, skickad till henne från Ahmad Tubishat och i vilken han hörs 

sluddra och fråga om han ska gå ut och kasta några stenar genom fönstret för att det 

ska skapa mindre kaos.  

 

Av innehållet i Viljas telefon framgår också att hon kl. 04.27 gjort en sökning på 

Internet om ”hur dödar man en annan människa” och kl. 04.27 klickat in på en artikel i 

Svenska Dagbladet med rubriken ”Om människans naturliga drift att döda”. 

 

I Viljas telefon anträffades även en videofilm, med tidsstämpel 2020-11-25 kl. 08.53, 

där Ahmad Tubishat rotar runt i en necessär med ett lila innerfodral och visar upp 

diverse smink och dylikt.  I en annan film, med tidsstämpel 2020-11-25 kl. 08.53, synes 

Ahmad Tubishat hantera en kniv med blod på spetsen.  
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Närmare om filmen från brottstillfället 

På nämnda filmsekvens, som är ca 9 sekunder lång och som Ahmad Tubishat filmat 

och lagt ut på sitt snapchatkonto, kan man se Lina Simic ligga på rygg nedanför sin 

säng i sitt rum. Hon ligger i en pöl av blod och hon uppvisar tydliga och markanta 

skador i sitt mycket blodiga ansikte; bland annat har båda hennes ögon tydliga skador 

efter trubbigt våld, varvid det ena ögat är helt igensvullet. Hon har också en markant 

sårskada mellan ögonen och hon uppvisar tydliga skärskador på sin ena arm. Under 

hennes huvud framskymtar bland annat hennes påslakan. Det förefaller också som hon 

ännu inte erhållit samtliga de skador på halsen som senare påvisats vid obduktion. På 

filmen har hon ännu inte fått den vita kabeln knuten om halsen som anträffades där 

när räddningstjänsten kom till platsen.  

 

I början av filmen syns delar av hennes blodiga ansikte, hennes buk och delar av 

midjan och hon uppvisar svaga livstecken. Hon är iklädd samma kläder som hon bar 

när hon anträffades avliden några dagar senare. Hennes kropp befinner sig också i 

exakt samma position, med bland annat högra benet böjt och lutandes/tryckt mot 

sängen, som när hon anträffades. Härefter riktas kameran (telefonen) mot hennes 

ansikte och Ahmad Tubishats vänstra plasthandskebeklädda hand syns greppa tag om 

hennes hals. Förutom hans hand syns delar av hans vänstra underarm med tatuering, 

att han bär en blå tröja eller jacka och ett armband. Ahmad Tubishat har vidgått att det 

är han på filmen. Avslutningsvis syns att han släpper taget om halsen, att han utdelar 

ett slag som träffar henne i ansiktet och att ett brunt knivskaft skymtar fram på golvet 

vid sidan om Lina Simic.     

 

Fynden i skogsdungen  

I ett skogsparti i anslutning till Gjestvangsgatan, som ligger några hundra meter från 

brottsplatsen, har anträffats föremål av intresse för utredningen; bland annat en 

tomtepåse eller med andra ord en påse med tomtemotiv, två plasthandskar (låg i 

tomtepåsen), en kniv, en cigarettfimp (låg i tomtepåsen), en kalender (låg i tomtepåsen) 

och en spruta.  
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På den ena plasthandsken fanns spår av blodblandning från minst två personer, 

nämligen Lina Simic (+3) och Ahmad Tubishat (+3). Analysen av nämnda blod talar 

extremt starkt för att den inte kommer från Vilja (-4). Även på den andra handsken 

fanns spår av blod från Lina Simic (+4). På insidan av nämnda spruta fanns spår av 

blod från Lina Simic (+4) och även på kniven fanns spår av blod från henne (+4). 

 

Kalendern tillhör Lina Simic och i kalendern anträffades 20 000 kr. Den omnämnda 

tomtepåsen är, som tidigare nämnts, välliknande den tomtepåse som tidigare stått i 

Lina Simics garderob.  

 

Övrig teknisk utredning av särskilt intresse 

Utredningen har visat att det fanns besudlingar på de skor som Ahmad Tubishat bar 

när han greps. I två undersökta besudlingar på högerskon fanns spår av blod, vilket 

kom från Lina Simic (+4) samt i två undersökta besudlingar på vänsterskon fanns spår 

av blod, varvid den ena blodbesudlingen kom från Lina Simic (+4) och den andra kom 

från två personer, nämligen Lina Simic (+3) och Vilja (+3). 

 

Det mönstrade munskydd i textil som anträffades bredvid den avlidna Lina Simics 

huvud har undersökts. På ena snöret och tygets ena sida fans spår av blod och det kom 

från Lina Simic (+4). På tygets ena sida påvisades också DNA och analysen visar en 

blandning av DNA från minst två personer, varvid huvuddelen kom från Ahmad 

Tubishat (+4) och den mindre delen kom från Lina Simic (+3). Analysen av nämnda 

DNA talar extremt starkt för att det inte kommer från Vilja (-4). 

 

Obduktionsrapport och rättstoxikologiskt yttrande 

Rättsmedicinalverket (RMV) har avgett en obduktionsrapport och ett rättstoxikologiskt 

yttrande avseende Lina Simic. Av obduktionsrapporten, som undertecknats av 

rättsläkarna Daniel Krona och Linnéa Haacker-Mogensen, kan följande utläsas under 

rubriken ”Utlåtande”. 
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”att den döda kroppen företett skador i form av punktformade blödningar i det vänstra ögats bindehinnor (nr 

7), punktformade blödningar i munslemhinnan (nr 33), punktformade blödningar på halsen (nr 41, 42 

(H13)), punktformade blödningar på det vänstra ytterörat (nr 29), frakturer på sköldbrosket (nr 99);  

att hon vidare företett skador i form av skarpkantade sårskador, sårskador, hudrispor, hudavskrapningar, 

munslemhinnebristningar och munslemhinneblödningar samt blåmärke i ansiktet och blödningar i det högra 

ögats bindehinnor (nr 6 (H1), 8, 9, 10, 11 (H2), 12 (H3), 13 (H4), 14 (H5), 15, 16, 17 (H6), 18, 19 

(H7), 20, 21, 22, 23 (H8), 24, 25, 26 (H9), 27, 28, 30, 31 (H10), 32, 34, 87, 90), frakturer på 

ansiktsskelettet (nr 88, 89), skarpkantade sårskador, hudrispor, hudavskrapning, blåmärken och förmodade 

stickmärken på halsen, samt sårskada i luftstrupen (nr 37, 38 (H11), 39 (H12), 43, 44 (H14), 45 (H15), 

46 (H16), 47 (H17), 48 (H18), 49 (H19), 94, 95, 96, 100), skarpkantade sårskador, stickmärke, 

hudavskrapning och blåmärken på höger arm (nr 52 (A1), 53 (A2), 54, 55 (A3), 56, 57 (A4), 83 (A8), 

84), skarpkantade sårskador, hudrispor och hudavskrapningar på vänster arm (nr 59 (A5), 60, 62 (A6), 

64 (A7)), skarpkantade sårskador, hudrispor och hudavskrapningar på bålen, med sårkanal till den högra 

lungsäcken, mindre skada på lungan och lufttillträde till den högra lungsäcken (nr 67 (R1), 68 (R2), 70 

(T1), 71 (T2), 72, 86, 108), blåmärke på vänster ben (nr 77 (B1)); 

att hon vidare företett undersökningsfynd i form av äldre skador utan betydelse för dödsfallet i form av 

blåmärke på höger överarm (nr 51), hudrispa på den vänstra handen (nr 65), blåmärken på det högra lårets 

utsida (nr 75), hudavskrapning och underhudsblödningar på bålen (nr 73, 85);  

att hon vidare företett undersökningsfynd i form av antydd ursparning i likfläckarna på halsens båda sidor (nr 

40), gallsten (nr 114), lungemfysem och tecken på kronisk leverinflammation (mikroskopisk undersökning);  

att vid rättskemisk undersökning påvisats hydroxizin (lugnande läkemedel) i lårblod i en hög koncentration, 

tramadol och O-desmetyltramadol (smärtstillande läkemedel och dess omsättningsprodukt) i lårblod i förhöjda 

koncentrationer, alprazolam (lugnande läkemedel) samt diazepam och nordazepam (lugnande läkemedel och 

dess omsättningsprodukt) i lårblod i koncentrationer som kan ses vid normal medicinering med/bruk av 

respektive substans, 0,13 ‰ etanol (alkohol) i urin men ingen etanol i lårblod;  

att vid rättskemisk undersökning vidare påvisats förekomst av alprazolam (lugnande läkemedel), 

zolpidem (sömnmedel), diazepam (lugnande läkemedel) och tramadol (smärtstillande läkemedel) i huvudhår, 

talande för att substanserna intagits åtminstone de tre månaderna närmast dödsfallet, och att intaget av 

tramadol varit betydande;  

att regelbundet intag av tramadol kan medföra en betydande utveckling av tolerans för substansen, men att 

graden av denna eventuella tolerans inte kan mätas;  

att de i hennes lårblod påvisade substanserna kan ha andningsdämpande effekter, som tillsammans kan bli 

större än vad substanserna var för sig kunde ge;  
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dock att de i första att-satsen omnämnda skadorna företett ett utseende som sammantaget talar för att de 

uppkommit genom kraftigt åtstramande våld kring halsen, även om de punktformade blödningarna i ögonens 

bindehinnor och i munslemhinnan förekommit tillsammans med andra skador, och att hon när detta 

åtstramande våld skedde hade blodcirkulation; 

att de ovan omnämnda skarpkantade sårskadorna och hudrisporna uppkommit genom inverkan av eggvasst 

föremål där huvuddelarna av dessa skador företett ett utseende av att de uppkommit genom inverkan av kniv 

eller knivliknande föremål, men där vissa skador (nr 12 (H3), 13 (H4), 30) uppkommit genom inverkan av 

föremål med flera vassa/spetsiga delar med fast inbördes avstånd, exempelvis en rakhyvel med flera blad eller 

tandad kniv eller annat föremål med sådana egenskaper;  

att sårskadan i ansiktet nr 11 (H2) företett ett utseende som talar starkt för att den uppkommit genom 

trubbigt våld, och frakturerna i ansiktsskelettet har företett ett utseende som visar att de uppkommit genom 

trubbigt våld, och vidare har sårskadan i hårbotten nr 6 (H1) företett ett utseende som möjligen talar för att 

den uppkommit genom trubbigt våld;  

att de skarpkantade sårskadorna och hudrisporna i ansiktet företett ett utseende och läge som talar emot att de 

helt eller till övervägande del uppkommit under ett dynamiskt händelseförlopp utan snarare då målsäganden 

varit stilla;  

men att de skarpkantade sårskadorna på höger hand nr 57 (A4) företett ett utseende förenligt med att utgöra 

så kallade avvärjningsskador; 

att de ovan omnämnda stickmärkena företett ett utseende förenligt med att vara resttillstånd efter nålinjektioner, 

men som också kan ha uppkommit genom spetsen på en kniv eller annat vasst spetsigt föremål;  

att den samlade skadebilden av de i första och andra att-satsen omnämnda skadorna visar att dessa skador 

helt eller till övervägande del tillfogats henne av annan person;  

att de skarpkantade sårskadorna ej bedöms ha varit direkt livshotande;  

att undersökningsfynden talar för att dödsorsaken var åtstramande våld kring halsen (strypning);  

samt att undersökningsfynden talar starkt för att hon blivit bragd om livet av annan person.” 

 

Av det rättstoxikologiska yttrandet kan utläsas i huvudsak följande. Huruvida ett enskilt 

dödsfall beror på förgiftning eller inte kräver en sammanvägd bedömning av 

undersökningsfynden och omständigheterna i det specifika fallet och bör sålunda 

besvaras av den rättsläkare som är ansvarig för dödsfallsutredningen. Det kan dock 

konstateras att de uppmätta koncentrationerna hydroxizin och tramadol i Lina Simics 

lårblod måste betraktas som höga och motsvarar – var för sig – den som tidigare setts i 

förgiftningsdödsfall. Båda substanserna kan ha symtom såsom medvetandesänkning 
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och andningsdepression och det kan antas att dessa symtom blir mer uttalade om 

substanserna förekommer tillsammans än om de intas var för sig. Sammantaget kan 

sägas att de uppmätta koncentrationerna kan ses utan att det med säkerhet innebär att 

man avlidit till följd av dem. Dock kan det konstateras att koncentrationer hydroxizin 

som överstiger den nu aktuella i fall som inte bedömts utgöra förgiftning inte är vanligt 

förekommande. Vidare noteras att en brukare av tramadol kan utveckla tolerans för 

substansen och utredningen ger anledning att starkt misstänka att Lina Simic utvecklat 

sådan tolerans. När det gäller hydroxizin har det inte anträffats några studier 

beträffande toleransutveckling. Det kan dock inte uteslutas att Lina Simic utvecklat viss 

tolerans även avseende denna substans.  

 

Rättsintyg avseende Ahmad Tubishat 

Rättsmedicinalverket (RMV) har den 30 november 2020 genomfört en rättsmedicinsk 

kroppsundersökning avseende Ahmad Tubishat. Av detta rättsintyg, som 

undertecknats av ST-läkaren Ebba Katsler och vidimerats av rättsläkaren Daniel 

Krona, kan följande utläsas under rubriken ”Utlåtande”. 

 

”att Tubishat, [..] Ahmad företett skador i form av hudavskrapning på huvudet (nr 2), blåmärke med och 

utan hudblödningar (nr 12, 14), hudavskrapningar (nr 13, 15-17, 20) och hudrispor (nr 18, 21-27) på höger 

arm och hand, hudavskrapningar (nr 29, 32, 33-35) och hudrispor (nr 28, 30, 36) på vänster arm och hand, 

hudavskrapningar på bålen (nr 38, 39), hudavskrapning (nr 40) och sårskada (nr 41) på höger ben och 

hudavskrapningar (nr 42) på vänster ben;  

att han vidare företett undersökningsfynd i form av hudrispor i nacken, med utseende av att ha 

uppkommit genom inverkan av klippmaskin eller annat liknande föremål (nr 11), mindre nagelbandskador 

stadda i läkning (nr 19);  

att avseende skadornas uppkomsttid har skadorna företett ett utseende förenligt med att de uppkommit i 

anslutning till den i polisanmälan omnämnda händelsen den 28 november 2020 eller i annan näraliggande tid, 

där skadorna vid nagelbanden kan ha uppkommit tidigare än så;  

att avseende skadornas uppkomstsätt har hudrisporna uppkommit genom skarpt våld, sårskadan på höger 

knä har företett ett utseende som talar starkt för att den uppkommit genom skarpt våld medan blåmärkena 

med och utan hudblödningar, hudblödningarna och de mindre skadorna kring nagelbanden uppkommit genom 

trubbigt våld och hudavskrapningarna har företett ett utseende och läge som talar starkt för att de uppkommit 

genom ett trubbigt skrapande våld;  
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att de i första att-satsen omnämnda hudrisporna företett ett utseende och läge som talar starkt för att de 

uppkommit vid hantering av eggvasst föremål samt att dessa skador talar starkt emot att de skulle utgöra så 

kallade avvärjningsskador;  

att de övriga skadorna företett ett ospecifikt utseende där deras uppkomstsätt inte närmare kan bestämmas;  

att avseende skadornas svårighetsgrad har skadorna ej varit livshotande och bedöms utöver mindre 

ärrbildning ej ge upphov till framtida kroppsliga men.” 

 

Målsägandenas sakframställan 

Lina Simic avled natten till den 25 november 2020 och hon anträffades inte förrän ca 

kl. 13.00 den 28 november 2020. Det finns inget som tyder på att någon försökt 

kontakta räddningstjänsten tidigare än vad som skett. 

 

Lina Simic har fyra barn som växt upp tillsammans med henne. Det var först för 

ungefär 3 år sedan, samtidigt som hon flyttade till Helsingborg, som hennes mående 

försämrades och hennes och barnens kontakter minskade. Emmelie Simic, som bott 

tillsammans med sin mor tills hon fyllde 19 år, har dock fortsatt ha relativt tät kontakt 

med sin mor även efter flytten till Helsingborg. 

 

Lina Simics barn har sedan lång tid tillbaka känt till att hon använt smärtstillande 

mediciner i stor omfattning. Målsägandena vill också framhålla att Lina Simic var 

livrädd för sprutor och att det därför för dem framstår som uteslutet att hon självmant 

skulle ha använt någon form av spruta för att injicera något i sin kropp. En annan sak 

de vill framhålla är att Lina Simic alltid varit en mycket ordningsam person. Hon var 

mycket mån om att det skulle vara rent och snyggt och prydligt omkring henne. Detta 

framgår inte minst av de filmer som Lina Simic spelat in och som förevisats av 

åklagaren. 

 

Målsägandenas relation till sin mor har varit av sådant slag att de är berättigade till det 

skadestånd de begärt. 
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Försvarets sakframställan 

Ahmad Tubishat har inte uppsåtligen dödat eller försökt döda Lina Simic. Han har i en 

nödvärnssituation brukat visst våld mot henne. Han har – såvitt han vet – inte orsakat 

henne alla de skador som framgår av obduktionsprotokollet. Han minns inte hela 

händelseförloppet. 

 

Ahmad Tubishat tyckte om Lina Simic. De var vänner. Han har mått och mår alltjämt 

psykiskt dåligt. Hans minnesbilder från händelsen är vaga. 

 

Ahmad Tubishat har växt upp i Åstorp med sina föräldrar och syskon. Han flyttade så 

småningom till Halmstad för att studera men fullföljde inte studierna där. Han flyttade 

till Norrköping och tog sin gymnasieexamen. Därefter flyttade han tillbaka till 

föräldrahemmet i Åstorp men det fungerade inte för honom att bo där. Han tog därför 

kontakt med socialtjänsten för att få hjälp med eget boende. I sina kontakter med 

socialtjänsten överdrev han sina problem; särskilt överdrivet är hans påstående om ett 

pågående narkotikamissbruk. Han fick genom socialtjänsten erbjudande om bostad i 

det gula huset som omnämnts tidigare. När han flyttade dit blev han tidigt varse att det 

förelåg en konflikt mellan Lina Simic och de andra hyresgästerna. 

 

Ahmad Tubishat och Lina Simic utvecklade en vänskapsrelation. Deras relation har 

inte varit sexuell och den har inte heller varit på väg i den riktningen. Lina Simic var 

generös mot Ahmad Tubishat. Hon gav honom diverse egendom. När det gäller tv:n 

kan det konstateras att den har varit Lina Simics men att hon sålt den till Ahmad 

Tubishat. De har tillsammans burit ner den till hans rum. Av de sms som åklagaren 

åberopat framgår bland annat att Ahmad Tubishat och Lina Simic skrivit till varandra 

beträffande tv:n och att Ahmad Tubishat erbjudit sig att bära tillbaka den till henne. 

Lina Simic har inte använt tv:n och därför har hon överlåtit den till Ahmad Tubishat. 

Detsamma gäller de spelkonsoler som anträffades på hans rum. 

 

Det är riktigt att Ahmad Tubishat och Lina Simic haft en mindre kontrovers under 

dagen den 24 november 2020 men senare den dagen eller kvällen försonas och umgås 
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de igen. Ahmad Tubishat vidgår att han senare den kvällen gått upp till henne för att 

prata med henne. Då har hon plötsligt angripit honom med en kniv. Han minns att de 

hamnade på golvet och att Lina Simic blödde. Han hamnade i ett psykotiskt tillstånd. 

Han minns också att han i något skede återvänt till hennes rum och han minns att han 

hållit i en flaska med klorin. Han vet inte vilka skador Lina Simic haft. Ahmad Tubishat 

tror att Lina Simic avlidit och att det är han som orsakat hennes död. Det är försvarets 

uppfattning att Ahmad Tubishat inte dödat Lina Simic, Ahmad Tubishat tror 

visserligen det, men det är inte så. Ahmad Tubishat har agerat irrationellt och han har 

inte kunnat skilja på verklighet och mardröm.    

 

Muntlig bevisning 

 

Emmelie Simic (dotter till den avlidna) 

Hon är den av syskonen som levt tillsammans med sin mor, Lina under längst tid. 

Under hennes uppväxt levde hon och syskonen och Lina ett vanligt familjeliv 

tillsammans. Hon förstod att Lina hade ett missbruk när hon var runt 16-17 år. Lina 

hade en ryggskada mot vilken hon medicinerade med tramadol. Hon tog även andra 

mediciner mot ångest och klåda. Linas beteende förändrades när hon tog sina 

läkemedel på så sätt att hon började sluddra och sov mycket. Linas missbruk gav 

upphov till många diskussioner inom familjen. Lina kände sig missförstådd och 

misstolkad. Lina kunde också vara ombytlig i sitt humör. Det förekom även tjafs men 

det var enbart verbalt och inte fysiskt. När hon började studera brukade Lina komma 

och hälsa på henne. Lina var omtänksam och kärleksfull. Det är Linas förtjänst att hon 

och syskonen idag har en god relation. 

 

En anledning till att Lina flyttade till Helsingborg var för att hon inte betalade hyran 

för sin bostad i Gråbo. Därefter gick det utför för Lina. Hon hade dock fortsatt 

kontakt med Lina. Hon förstod inte hur illa Lina egentligen hade det när hon flyttade 

till Helsingborg. Lina bodde inledningsvis hos släktingar men flyttade så småningom 

till ett stödboende. Hon försökte hålla koll på Lina på internet eftersom Lina ofta bytte 

adress och telefonnummer. Slutligen flyttade Lina till Trädgårdsgatan. Hon har läst på 
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internet att det inte verkade vara en särskilt trevlig plats. Lina berättade inte särskilt 

mycket om boendet. Hon tror att Lina skämdes över sin situation.  

 

Hon misstänker att Lina fått medicin utskriven i hennes namn, troligtvis för att Lina 

hade utvecklat tolerans mot sina läkemedel. Hon förstod det först många år senare. 

Hon ringde vårdcentralen som förskrivit medicinerna och förklarade att de inte skulle 

skriva ut mediciner till henne utan att hon varit där personligen. Lina berättade inget 

för henne om sina kontakter med Ahmad. Lina var mycket noggrann, på gränsen till 

pedant och Lina vaknade ofta tidigt för att städa. Under barndomen var deras hem 

mycket välorganiserat. Lina var mycket rädd för nålar och hon skulle inte frivilligt ha 

stuckit sig själv. Hon är mycket ledsen över sin mammas bortgång och att hennes 

framtida barn inte kommer få träffa sin mormor.  

 

Natalie Simic (dotter till den avlidna) 

Hennes och Linas relation har alltid varit bra, även om den haft tråkiga stunder. Hon 

växte upp med sin mamma och sina syskon. De bodde nära varandra under tiden Lina 

bodde kvar i Gråbo. De hade mycket kontakt under den tiden. Med tiden kom deras 

kontakt att förändras dels eftersom de tyckte olika om saker, dels för att Lina flyttade 

till Helsingborg. Deras åsikter gick isär framför allt vad gäller Linas missbruk. Det var 

jobbigt att se Lina ta för mycket tabletter. Hon har känt till Linas missbruk länge, men 

har försökt lägga det åt sidan när de har umgåtts. Hon har två barn som Lina träffade 

senast 2018. Hon håller med om Emmelies beskrivning av att Lina var mycket rädd för 

nålar.  

 

Tim Antikainen (son till den avlidna) 

Han är yngst av syskonen och enda killen. Han var mammas prins och blev lite extra 

bortskämd av Lina. Han hade god kontakt med Lina även efter föräldrarnas skilsmässa. 

Första tiden bodde de väldigt nära varandra. Efter ett tag flyttade de dock och då var 

det ungefär 40 min mellan deras bostäder. Han besökte henne inte så ofta eftersom 

han la tid på sin idrott, men de hördes mycket per telefon. En tid senare var han med 

om en bilolycka och efter det kom de varandra mycket närmare. Hon var vid hans sida 

25



   

HELSINGBORGS  
TINGSRÄTT 
 
Avdelning 1 

DOM 
2021-09-27 

Mål nr: B 7775-20 

 

 
 
 
varje dag under den perioden och hjälpte honom handla mat m.m. Efter olyckan 

började han prioritera familjen. Hans kontakt med Lina försämrades dock när hon 

flyttade till Helsingborg. Han är ledsen över att hans barn och syskonbarn inte kommer 

att få träffa henne. 

 

Nikita Simic Antikainen (dotter till den avlidna) 

Hon levde tillsammans med sin mamma, pappa och syskon fram till föräldrarnas 

skilsmässa år 2005. Hon var 11 år när föräldrarna skildes. De levde ett vanligt 

familjeliv. Hon och brodern Tim bodde kvar hos sin pappa, men umgicks mycket med 

sin mamma och syster Emmelie. När hon var 16 år gick hon igenom en tuff tid och 

flyttade hem till Lina. Hon har hört Lina hota med att ta sitt liv men samtidigt var Lina 

fruktansvärt rädd för döden. Lina kunde vara ombytlig i humöret. Hon bodde nära 

Lina fram tills Lina flyttade till Helsingborg. Hon höll koll på Lina via webbsidor på 

internet. Hon försökte få kontakt med Lina i april förra året men efter flytten glesades 

kontakten ut mellan dem. Det hennes syskon berättat om att Lina var livrädd för nålar 

är riktigt. Hon tycker inte att Lina såg ut att vara påverkad av något i den film som 

visats på Lina och Ahmad från kvällen den 24 november 2020. 

 

Ahmad Tubishat (tilltalad) 

Han har inte skadat Lina medvetet. Det som hänt är hemskt. Han önskar att hon 

fortfarande levde. Efter att han tog examen från skolan i Norrköping flyttade han hem 

till sina föräldrar i Åstorp. Det var svårt att bo hemma. Han mådde dåligt över att hans 

pappa verkade vara besviken på honom. Hans pappa och socialtjänsten hjälpte honom 

hitta ett annat boende i Åstorp. Han överdrev sina problem för socialtjänsten för att få 

hjälp. När han fick boendet på Trädgårdsgatan 58 blev han glad. Det var i mitten av 

oktober 2020. Han gjorde sig hemmastadd och fixade sitt rum. Han bodde på 

nedervåningen i rum nummer fyra. Lina bodde på ovanvåningen. De andra boende 

verkade snälla för det mesta. Stämningen mellan honom och de andra boende 

förändrades dock när han började umgås med Lina. De verkade tro att han och Lina 

hade en intim relation. De hade konflikter med Lina. Han upplevde att de ville att han 

skulle välja sida. Det förekom skitsnack från båda sidor om varandra.  
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Han ville bilda sig en egen uppfattning om Lina. Det gick ett rykte om att hon tagit 

sönder en diskmaskin. Han tyckte inte att det var en stor grej. Han lagade 

diskmaskinen. Hyresvärden Jan och Lina bråkade. Jan låste ute Lina. En gång blev han 

utskälld av Lina när han använde toaletten för att hon ansåg att männen på boendet 

var smutsiga. Han sa att han inte var smutsig. Hon bad om ursäkt. Han sa att det inte 

var någon fara. På så sätt utvecklades deras relation. Ungefär två veckor innan 

händelsen den 24 november började han och Lina umgås mer intensivt. Han tyckte 

väldigt mycket om Lina. De fann en djup vänskapsrelation. De förstod varandra. De 

hade ingen intim relation över huvud taget. Att han porrsurfat på sökord som ’’old 

brunette’’ och ’’MILF’’ har inget med Lina att göra. Han vet inte varför han sökt på de 

sökorden. Han är ung och ville testa sig fram. Han såg Lina som en modersgestalt. 

Hon påminde honom om hans mamma. De hjälpte varandra. Det stämmer att han och 

Lina hade gjort planer på att flytta till Norrköping. Han tänkte att han då kunde vara 

närmare sin flickvän som bodde där.  

 

Vad Bianca Björk uppgett om att han första dagen på boendet ska ha uttryckt att 

’’henne ska jag döda en dag’’ och syftat på Lina, stämmer inte. Han och Bianca har 

känt varandra sedan år 2017-2018. De var vänner från början men har även haft en 

intim relation. Det är riktigt att han den 11 oktober 2020 skickade följande SMS till 

hyresvärden. 

 

 ’’Tjena Jan Ahmed här! Hur går det med kvinnan som fortfarande bor kvar? Tillför hon mycket 

problem för dig eller socialen? Imorgon på måndag så bestämmer vi hur vi ska gå till väga! Vi hörs 

då, tack i förhand, A’’ på vilket han fick till svar ’’Välkommen. Kvinnan snart ute’’ .  

 

Han kände inte Lina i det skedet, utan ville höra sig för inför att han skulle flytta in i 

huset. Hade problemen med Lina kvarstått hade han övervägt att inte flytta in. 

 

Den 24 november 2020 skulle han åka in till Helsingborg för att hänga med kamrater. 

Han träffade Lina i hallen som berättade att hon beställt färdtjänst till Helsingborg och 
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erbjöd honom att åka med. Lina sa att han skulle säga till chauffören att han var 

hennes ledsagare för att få åka med. Han ville inte åka kollektivt p.g.a. Corona och han 

tyckte att det var kul med sällskap. Det stämmer inte att resan var planerad, utan den 

var spontan. Han upplevde det som att många var emot Lina och att hon behövde 

hans stöd. Lina skulle åka förbi polishuset och göra en anmälan mot Jan. Han ville 

stötta henne så han hoppade av med henne vid polishuset. De var där cirka i 15-20 

minuter. En annan anledning till att han följde med till polisen var för att han kände en 

person som jobbade där och tänkte att personen kunde hjälpa Lina.  

 

Därefter åkte de till nagelsalongen. Lina tyckte att han också skulle få en 

nagelbehandling för att hans naglar var lite ofräscha. Han satte sig ned och de fixade 

naglarna tillsammans. Det var trevligt. De småpratade under tiden. Lina gav honom en 

blick. Hon försökte få honom att uppmärksamma en bunt med dollarsedlar som låg på 

ett bord. Han såg att de var fejk direkt. Han antog att hon ville att han skulle ta dem. 

Han tog dem och gick ut och väntade på henne tills hon var klar. Det blev tjafs om var 

de skulle mötas upp. De löste det till slut. Det första han sa var ’’Varför fick du mig att 

ta dem?’’. Han sa att han hade sedlarna i fickan. Han sa att de var fejk. Hon bad 

honom visa honom pengarna. Att han inte omnämnt dollarsedlarna vid tidigare förhör 

beror på att hans minnesbilder blivit klarare med tiden. Lina skrek på honom och sa 

’’Jag är inte din jävla flickvän’’. Han förstod inte varför hon sa så, eftersom han inte såg 

på henne på det sättet. Han tror att hon kan ha sagt så för att hon upplevde att han 

försökte bestämma var de skulle mötas upp. Det är riktigt att han och Lina – omkring 

kl. 19.00 den nu aktuella kvällen – skickat nedanstående sms till varandra.  

 

’’ Hej Ahmed. Varför stog du inte kvar vid hållplatsen? Jag gick för att köpa Baklava, jag sa det 

igår att jag skulle köpa Baklava. Varför gick du? Jag lämnar aldrig någon hur arg eller ledsen jag än 

är. Jag hoppas och ber till Gud att du kommer hem tryggt. Jag letade efter dig på GA torget sen på 

knutan. Mvh /Lina” 

 

[Varpå Ahmad Tubishat kl. 19.19 svarade] 
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’’Imorn kan vi bära upp tvn är jätte. Jag förstår nt vad för fel jag gjorde jag sa kom till max när du 

blir klar har 1% jag köpte en dricka och en paj satt och åt jag tänkte ifall min lur dör och jag 

fortfarande sitter och äter så kunde du svänga förbi och sen planera vart vi ska handla mat. Tydligen 

så tyckte du att det var jobbigt att tvärs över gatan men du kunde gå hur bra som helst när du gick 

för att köpa efterrätt. Jag planera hela min dag med dig vi skulle ut till polisen tsm. Jag skulle göra 

dig sällskap för du ville göra naglar, du kanske ville handla saker så jag hängde med hela vägen så 

jag skulle bära varor och din rullgrej. Jag förvänta mig INGENTING tbx jag vill varken att du 

ska bjuda käk eller något alls jag gjorde det enbart för att hänga med dig och skydda dig ute för 

helsingborg kan vara fullt av äckliga typer, mina vänner ville ses idag men jag tacka nej så att jag och 

DU kunde hänga lägga mask eller basta och bara koppla av lite för jag tycker du förtjänar det men 

kolla vad jag får tillbaka? Jag får anklagelser om att jag tydligen tror att du är min hora eller 

flickvän? Och sen att du låter mig va ensam där i natten utan mobil utan någonting. Jag fick fråga 

runt om tider och bussar som en luffare. Tack så mycket lina jag är mest sårad över mig själv för jag 

började inbilla mig massa saker om oss två.’’ 

 

Det är riktigt att de skildes åt på grund av konflikten som uppstod strax efter det att de 

hade lämnat nagelsalongen. Han var besviken över att hon förmått honom att ta 

pengarna. Han tog bussen hem. Hans mobil var urladdad. Han kände sig sviken. Inte 

bara av Lina. Han mådde dåligt under den här tidsperioden. En sådan liten sak fick 

honom att känna sig övergiven; av sin flickvän, av sin familj och av Lina. Han försökte 

släppa det och lagade mat. Någon timme senare kom hon hem och knackade på hans 

dörr. Hon klev in i hans rum och hade sushi med sig till dem båda. Han tyckte att det 

var gulligt av henne. Det fanns inget matbord i hans rum så de satt i sängen. Han 

kollade på film. Hon åt och pratade. De hade det ganska trevligt. De pratade om hans 

flickvän Vilja. Lina tyckte att hans flickvän var väldigt söt och vacker. Han höll med. 

Lina hade på sig samma kläder som hon hade haft på sig under dagen. De umgicks i 

cirka 30-60 minuter. Under tiden skickade han filmer och bilder på Lina till Vilja. 

Anledningen till det var att Vilja frågade honom vem han hängde med.  

 

Han har aldrig bett Lina skicka bilder på sig själv i festkläder. Han tyckte att det kändes 

lite skumt att hon skickade sådana bilder till honom. Han skickade bilderna till Vilja för 
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att visa hur konstigt han tyckte att det var. Han gjorde det inte i syfte att göra Vilja 

svartsjuk. Han hade berättat för Vilja att han tyckte om Lina, fast som en 

modersgestalt. Att Lina i en film som skickas till Vilja uppger att ’’de retas med folk’’ 

var inte riktat mot Vilja. Han kan inte förklara varför det fanns en bild på Lina med ett 

filter där det stod ’’cute’’ över Linas ansikte, men han tyckte att Lina var vacker. Han 

tänkte inte på att det skulle kunna vara något som Vilja inte ville läsa. Han tror att Vilja 

förstod att han och Lina umgicks som vänner. Efteråt gick Lina till sitt rum för att byta 

om och ta det lugnt en stund. Han minns inte om han hade använt droger den aktuella 

kvällen, men han hade rökt hasch tidigare den dagen. Han hade inte druckit alkohol. 

Han visste om att Lina hade tabletter mot ångest. Han hade fått några tabletter av 

henne som han hade tagit. Han visste att Lina använde Tramadol. Han visste inte vad 

Tiparol var sedan tidigare.  

 

Efter det att han och Lina skiljdes åt på kvällen den 24 november 2020 var han på sitt 

rum ett par timmar. Han blev röksugen men hade bara några mentolcigarretter som 

han fått av Lina. Han bestämde sig därför för att åka till macken och handla cigaretter. 

Det var kallt ute så han klädde på sig ordentligt. Han hittade inte sina handskar så han 

tog på sig ett par engångshandskar. Han tog även på sig ett munskydd. När han kom ut 

i hallen kom han att tänka på Lina. Han ville förklara för henne hur tacksam han var 

för allt hon gjort för honom och även fråga henne om hon ville ha något från macken. 

Han knackade på vid draperiet. Hon bad honom vänta ett par sekunder. När han klev 

in satte han sig i fåtöljen till vänster vid dörren. Han inledde med att tacka henne, men 

hann inte säga mer. Hon började istället prata om när de senast hade tvättat 

tillsammans och att hon inte tyckte att han hade låtit henne tvätta klart. Hon sa att han 

inte hade gjort lika mycket för henne som hon hade gjort för honom och att han skulle 

ångra sig. Han förstod ingenting. Han tänkte att hon fortfarande var arg eller ledsen 

över det som hade hänt tidigare under dagen. Han tyckte dock det var konstigt 

eftersom de hade haft det trevligt tillsammans igen efter bråket. Han lämnade hennes 

rum och på väg ut hörde han henne säga ’’du kommer få se imorgon’’.  
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Han gick ner till sitt rum. Han undrade vad hon menade med det sista hon hade sagt. 

Han gick upp till henne igen och frågade vad hon menade. Lina satt nu i fönstret i det 

allmänna utrymmet och rökte men hon gick strax in på sitt rum igen. Han frågade om 

han fick kliva på så att de kunde lösa konflikten. Han frågade också om det hon 

tidigare uttalat var ett hot. Lina sa att det var ett hot mot såväl honom som hans familj 

och att hon vet var han sover samt var hans familj bor. Hon sa även att hennes exman 

var med i Bandidos och att ’’Vi kommer få se imorgon’’. När hon använde ordet ’’vi’’ 

tänkte han att hon menade honom och hans familj. Han tänkte att hon ska ge fan i 

hans familj. Han älskar sin familj.  

 

Under tiden de pratade förflyttade de sig i rummet. Lina kom mot honom och böjde 

sig in i sin garderob. Hon var precis framför honom. Han gick lite åt sidan, längre in i 

rummet och de fortsatte konversationen. Han stod nu inne i rummet med Lina 

framför sig. Han sa att hon inte skulle blanda in hans familj i diskussionen. Hon 

närmade sig honom. Hennes ögon var arga och uppspärrade. Hon sträckte fram två 

fingrar och siktade mot hans ögon. Hon träffade med ett finger på hans vänstra öga. 

Han ramlade lite bakåt mot väggen. Han var inte rädd men förvånad. Han fick inget 

svar tillbaka. Hon skrek inte men hon grymtade. Han såg att hon letade efter något. 

Hon gick till hallen där det fanns tallrik och bestick liggandes på en pall. Hon tog 

besticken, en kniv, gaffel och sked. Hon tog kniven och kastade gaffeln och skeden. 

Hon kom mot honom och började vifta med spetsen mot honom. Han förstod inte 

vad som pågick. Han gav henne ett slag i ansiktet för att få henne att backa undan. Det 

lyckades han med. Han tror att han träffade hennes ena öga. Lina tappade kniven. Han 

tog upp kniven för att hon inte skulle ta upp den igen. Hon närmade sig honom igen 

trots att han höll i kniven. Han tänkte inte på att han höll kniven i handen. Han ville 

bara få bort henne. De stod nära varandra. Hon klöste och rev honom. Hon höll i hans 

kläder. Trots att han försökte putta bort henne hängde hon kvar på honom. Han 

försökte ta sig därifrån, men Lina var stark trots att hon var förhållandevis kort. Han 

såg blod från Linas ansikte eller hals. Därefter föll hon till golvet.  
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Allt gick fort. Han var livrädd på grund av kniven. Grannarna hade berättat att hon 

hade försökt knivhugga sin exman. Han hade tidigare tänkt att hon attackerat sin 

exmake i självförsvar, men när hon nu attackerade honom blev det verkligt för honom. 

När hon föll till marken följde han med i fallet. Han höll ett stryptag om hennes hals 

med vänstra handen. Han såg blod. Det kan ha sprutat lite blod från Lina när de stod 

upp. Han kom ihåg att han ville spy. Han låg ovanpå henne. Han har för sig att hon 

ropade på hjälp när hon låg på golvet. Hon låg med ansiktet uppåt. Han minns inte om 

Lina försökte ta sig upp när hon låg ner.  

 

Åklagaren konfronterar Ahmad med följande uppgift som han ska ha lämnat vid 

polisförhör (förundersökningsprotokollet, aktbil. 85, s. 1223). 

 

’’ Jo jag skyddade mig själv och jag, jag på ett sätt greppade tag om hennes hals för att hålla henne 

nere för hon...även om hon var nere på golvet så försökte hon ändå stiga upp. Hon hade tag, hon hade 

hennes händer på mig, så här.’’ 

 

Ahmad berättar vidare att han ställde sig upp och var svimfärdig. Om han använde 

kniven mot Lina så var det omedvetet. Han minns inte om han slog henne fler gånger. 

Han har inget minne av att han skulle ha använt en kabel runt Linas hals. Han har 

ingen förklaring till de allvarliga skadorna på Lina. Han vägrar tro att han åsamkat 

henne så allvarliga skador. När han reste sig upp och lämnade rummet skrek hon efter 

hjälp. Hon levde fortfarande. Lina låg då i samma position som hon låg i på 

Snapchatfilmen. Efter det är det blankt; han minns inte mer.  

 

Åklagaren konfronterar Ahmad med att han i polisförhör berättat följande 

(förundersökningsprotokollet, aktbil. 85, s. 1002). 

 

’’ Vad jag kommer ihåg, eller, av det jag kommer ihåg så levde hon inte så… levde hon inte länge till 

alltså. Hon gav upp andan efter kanske några sekunder. Ja, jag vet att jag stod där liksom. Det kan 

ha varit fem minuter men det kunde varit i 30 minuter, men jag stod där och liksom bara… kolla 

ner på henne och liksom kolla på mina händer och försökte liksom inse vad jag har gjort och vad som 

32



   

HELSINGBORGS  
TINGSRÄTT 
 
Avdelning 1 

DOM 
2021-09-27 

Mål nr: B 7775-20 

 

 
 
 
hänt och liksom vad…Jag kunde inte tro att det var sant alltså. Det kändes som en mardröm. Det 

kändes som en dröm alltså. Och som sagt jag gick ner och sånt sen när jag vakna upp, jag hade sovit 

om ett par gånger, när jag vakna upp så hoppades på att det skulle vara en mardröm…’’ 

 

Ahmad uppger att det är riktigt. Han har en minnesbild av att han tittade ner på Lina 

och att han såg henne ta sitt sista andetag. Han kommer inte ihåg om han rörde vid 

henne när han tittade ner på henne eller var hans händer var vid detta tillfälle. 

 

Han kommer inte ihåg hur länge han var på rummet. Där börjar hans minnesbilder bli 

mycket vaga. Plötsligt var han utomhus. Vid vissa tillfällen visste han inte var han var 

och han hade svårt att hitta hem. Han har minnesbilder av att han pratade med sin 

flickvän i telefon och att hon plötsligt var vid hans sida. Innan hans flickvän kom till 

Helsingborg så bråkade han med sig själv. Han kunde inte förstå om det som hade 

hänt var verkligt eller inte. Han hoppades att allt bara var en dröm. Han var tvungen 

att gå upp och kolla om hon levde. Han gick upp och ropade efter henne. Han fick 

inget svar. Då började han ana att det som hade hänt var verkligt. Han gick in och såg 

att hon inte rörde på sig. Han fick panik.  

 

Han kommer inte ihåg varför han och Vilja hade så mycket kontakt med varandra den 

aktuella natten. Han vet inte vad samtalet som varade i 30 minuter handlade om. Han 

minns bara att Vilja ringde för att be honom ta bort filmen som han lagt upp på 

Snapchat. Han kommer ihåg att han har hällt ut klorin i Linas rum men han vet inte 

varför. Han tror att det var för att han ville städa eller dölja sina spår. Efter detta gick 

han ner för att sova. Han hade ryckningar och spänningar. Han mådde verkligen dåligt.  

Dagarna efter händelsen spenderade han mestadels på sitt rum tillsammans med sin 

flickvän. Han försökte intala sig själva att det inte hade hänt. Det var därför han inte 

tillkallade hjälp. Han vet inte varför Vilja googlat på ’’hur man dödar en människa’’. 

Han försökte sysselsätta sig med att göra saker han gillar. Det låter kanske konstigt, 

men han ville bara fortsätta som vanligt. Han lagade mat och städade sitt rum. Han 

förstår att det ser fel ut att han har fabriksåterställt Linas datorer någon dag efter den 

åtalade händelsen. Men han är en teknisk kille och han behövde något att göra. När 
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polisen knackade på hans dörr kände han en enorm lättnad. Han minns att han drack 

mycket efter händelsen på grund av att han var så sorgsen.  

 

Han har fått många saker av Lina. Han minns att han fick en kostym. Hon gav den till 

honom för att hans tjej skulle komma på besök. Linas datorer har han fått låna av 

henne. Hon lånade ut dem till honom ungefär en vecka innan händelsen. Tv:n fick han 

ungefär samtidigt. En dag kom hon in på hans rum och såg att hans TV var liten. Hon 

sa att han kunde få köpa hennes TV. Han fick den för en tusenlapp. Han tyckte att det 

var för billigt egentligen, men hon insisterade. De bar ner Tv:n till hans rum 

tillsammans. På köpet fick han även två konsoler. Han sa att han redan hade en konsol 

och inte behövde dubbletter. Hon sa att de skulle komma till bättre nytta hos honom. 

Lina gav honom också två morgonrockar, en rosa och en vit. Den rosa skulle passa 

flickvännen och den vita var till honom. Det tyckte han var gulligt av henne. Han tog 

glatt emot dem. Han kommer inte ihåg om Lina gav honom Love-skylten eller 

doftljusen, eftersom hon gett honom så många saker. Vid något tillfälle fick han låna 

Linas bankkort med tillhörande pinkod. Han hade kvar hennes kort efter händelsen. 

Vid något tillfälle efter händelsen har han av misstag använt Linas kort för att ta ut 

pengar. Han trodde det var hans egna kort han använde. Han vet inte varför han 

tryckte in Linas pinkod.  

 

Han kommer inte ihåg hur de andra sakerna som tillhör Lina – doftljus, filt, necessär 

och hygienartiklar med mera – hamnat på hans rum. Han kan inte förklara varför han 

visade upp Linas necessär på Snapchat. Det var inte för att Vilja skulle se om det fanns 

något hon ville ha.  

 

Åklagaren konfronterar Ahmad med att han i polisförhör berättat följande 

(förundersökningsprotokollet, aktbil. 85, s. 1017-1018).  

 

’’ Alltså nu… det, det är vad jag tror, det att jag skulle nog kasta den. Jag vet inte varför jag skulle 

liksom… va skull, va skulle, vem skulle ha smink för i mitt rum. Men jag tänkte filma och… jag 
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tror det var så att jag skulle filma och kolla min flickvän skulle finna nått intressant innan jag skulle 

göra mig av med det.’’ 

 

Ahmad berättar vidare att han bara har vaga minnesbilder om att han varit i skogen 

efter händelsen och att han eldat. Han försökte bränna sin jacka eftersom den var 

blodig. Han hade panik. Han minns inte var det var eller när det var. Han har inga 

minnesbilder kring tomtepåsen.  

 

Han minns ingenting gällande snapchatfilmen som spelades in på brottsplatsen vid 

brottstidpunkten. Det är riktigt att det är hans hand som syns på filmen. Han brukar 

använda Snapchat för att lägga upp bilder på mat han lagat. Han lägger mest upp bilder 

och videos på sin privata story inför en mindre krets med vänner, cirka 40-50 personer. 

Han blev själv förvånad över att videon låg uppe på hans konto. Han förstod inte hur 

den hamnat där. Det kanske var ett rop på hjälp. Det var Vilja som gjorde honom 

uppmärksam på att videon låg uppe. Han vet inte vem som kan ha sett filmen. Han 

raderade filmen efter samtalet med Vilja. Han kan inte förklara varför han fortsatte 

lägga upp filmer dagen efter händelsen. Han kan ha pratat med Vilja om att krossa 

rutor eller liknande på fastigheten. Det kan också ha varit för att dölja sina spår. 

 

Daniel Krona (rättsläkare) 

Han är rättsläkare sedan år 2014 och verkar vid rättsmedicinska enheten i Lund. Han 

har obducerat Lina Simic i ett så kallat tvåläkarförfarande, vilket är standard vid 

indikationer från polisen om att den avlidne blivit utsatt för brott. Specialistkollegan, i 

detta fall Linnéa Haacker-Mogensen, har vidimerat utlåtandet som upprättats efter 

obduktionen och de har varit ense i bedömningen.  

 

Lina uppvisade bland annat skador i form av punktformade blödningar i det vänstra 

ögats bindehinnor, punktformade blödningar i munslemhinnan, punktformade 

blödningar på halsen, punktformade blödningar på det vänstra ytterörat och frakturer 

på sköldbrosket. Dessa skador har företett ett utseende som sammantaget talar för att 

de uppkommit genom kraftigt åtstramande våld kring halsen, även om de 

35



   

HELSINGBORGS  
TINGSRÄTT 
 
Avdelning 1 

DOM 
2021-09-27 

Mål nr: B 7775-20 

 

 
 
 
punktformade blödningarna, s.k. petekier, i ögonens bindehinnor och i 

munslemhinnan förekommit tillsammans med andra skador. När det åtstramande 

våldet skedde hade Lina blodcirkulation, dvs hon var vid liv. Med kraftigt åtstramande 

våld kring halsen avses sådant våld som kan orsaka de skador som hittats på Lina och 

som kan stänga av blodcirkulationen och i förlängningen leda till hennes död. I detta 

sammanhang är det avstängningen av blodcirkulationen och den tryckökning som 

därmed uppstår i de finare blodkärlen som ger upphov till petekier. Åtstramande våld 

kan orsakas av händer eller annat som klämmer åt kring halsen.  

 

Frakturen på sköldbrosket, som är en del av struphuvudet, har orsakats av trubbigt 

våld. Det krävs mer våld än lite vårdslöst våld. Ibland kan man se liknande skador på 

sköldbrosket efter trafikolyckor, MC-olyckor, där det varit våld mot huvudet, samt vid 

strypning eller hängning. Det är emellertid ett relativt ovanligt fynd vid hängning. Det 

kan också uppstå vid riktat våld mot halsen men i detta fall uppvisade sköldbrosket 

frakturer på båda sidor vilket talar mot riktat våld och för åtstramande våld.  

 

Slutsatsen är att undersökningsfynden talar för att dödsorsaken var åtstramande våld 

kring halsen (strypning). Detta är hans samlade bedömning av samtliga 

undersökningsfynd, varvid beaktats även rättskemin och skadebilden i övrigt. Skador 

av särskild betydelse för denna slutsats är brottet på sköldbrosket och de 

punktformade blödningarna på huvudet och halsen. När han drog sina slutsatser hade 

han tillgång till slutsvaret från den rättskemiska undersökningen. Nämnda skador på 

sköldbrosket och de punktformade blödningarna har uppkommit när den avlidna 

fortfarande hade blodcirkulation. 

 

Han har kommit fram till att undersökningsfynden talar för att dödsorsaken är 

strypning. Vid detta ställningstagande har han iakttagit viss försiktighet och skälet till 

detta är att inget fall är det andra likt. Även om det i detta fall förelegat tydliga tecken 

på åtstramande våld blir hans bedömningen den ovan angivna eftersom det funnits en 

så stor mängd andra fynd i ärendet. Härvid kan nämnas dels den rättskemiska 

undersökningen, dels att det inte gått att uppskatta hur mycket den avlidne blött på 
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brottsplatsen. En annan möjlig dödsorsak i detta sammanhang är kvävning. Kvävning 

lämnar inte några spår och kan sålunda inte upptäckas vid en obduktion. Han nämner 

inte förblödning och kvävning som möjliga dödsorsaker i sitt utlåtande eftersom han 

inte kunnat göra en bedömning av dessa i detta ärende. Kvävning kan aldrig bedömas i 

ett enskilt fall och blodförlusten har inte kunnat bedömas eller uppskattas eftersom det 

var städat på brottsplatsen. I fall av strypning kan kvävning aldrig uteslutas. I försök 

med hundar har framkommit att förlust av halva blodmängden har försatt kroppen i 

oåterkallelig chock. Om en kropp har förblött är det vanligt att likfläckarna är bleka 

eller inte syns. I detta fall fanns det likfläckar. 

 

Den avlidna påvisade en hög koncentration av hydroxizin (lugnande läkemedel) och en 

förhöjd koncentration tramadol (smärtstillande läkemedel) i lårblodet. Obduktionen 

skedde ungefär en vecka efter dödsfallet. De nu aktuella substanserna har dock en 

relativt ringa nerbrytning efter döden. Det är den rättskemiska avdelningen i Linköping 

som utfört den rättskemiska undersökningen. Undersökningen av huvudhåret ger vid 

handen att den avlidna tagit bland annat tramadol veckorna före dödsfallet. Han vet 

inte om hydroxizin kan analyseras i huvudhår. Hårmetoden är konstruerad att endast 

undersöka narkotikaklassade substanser. 

 

Han har tittat närmare på de halter som är aktuella i detta fall. Det finns endast ett 

begränsat referensmaterial vad avser hydroxizin, vilket försvårar bedömningen. Det 

stämmer att det är en hög nivå men den är svårbedömd och det har han vägt in vid sin 

slutliga och samlade bedömning. Det finns ett generellt problem gällande jämförelser i 

nu aktuellt hänseende och det är att ämnen i blodet flyttar sig efter döden. Nivåer som 

uppmätts när en person var i livet behöver inte alls vara samma som uppmätas efter 

döden. Han har inte undersökt hur denna generella problematik gör sig gällande vad 

avser just hydroxizin. När det gäller tramadol var koncentrationen förhöjd och inte så 

hög som kan ses vid dödsfall efter intag av substansen. Samtliga de preparat som 

återfanns i den avlidnas blod är vakenhets- och andningshämmande och de kan 

sammantaget förhöja nämnda effekter. Ett för stort intag kan få andningen att 

upphöra. 
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Den avlidna har orsakats skador när hon varit vid liv. Flera skador tyder också på att 

hon varit stilla när de orsakats henne. Hon har haft en större blödning i 

ansiktsmuskulaturen och den talar för att hon orsakats skador i ansiktet när hon levde. 

Detta gäller även skador på halsen. Det finns inget som med säkerhet säger att någon 

av nämnda skador orsakats efter döden. Även skadan på höger arm (nr 83) har 

orsakats när hon levde.  

 

På högra ögonlocket fanns skada med förbindelse till ögonhålan (nr 14 och 17). Skadan 

gick in till ögonhålan men inte in i ögat. På höger och vänster sida av halsen fanns 

likfläckar som gick upp en bit på halsens sidor. På halsen fanns bleka ursparning i 

likfläckarna (nr 40), vilket betyder att något har gjort att likfläckarna befinner sig på en 

plats där de inte borde vara. Det borde alltså ha funnits likfläckar där det istället fanns 

ursparningar. Det var på den plats där det anträffats en USB-sladd. Att det enbart är 

fråga om en ursparning innebär att det är fråga om ett lätt tryck mot halsen; en 

hängning orsakar inpressning och uttorkning av huden. Det var alltså inte som efter en 

hängning. Nämnda sladd synes sålunda endast ha legat mot halsen med ett lättare 

tryck. 

 

På halsens vänstra sida observerades även en riklig mängd punktformade röda 

missfärgningar (nr 32), vilket talar för strypning. Struphuvudet var skadat på båda 

sidor. Sladden har enligt hans uppfattning inte gett upphov till dessa skador och 

sålunda inte orsakat hennes död. Skadan på struphuvudet är en sådan skada som kan 

ses vid grepp med hand. En sådan skada kan också ses vid hängningar, när snara sitter 

ganska högt upp på halsen men han har inte sett några andra fynd i detta fall som talar 

för att sladden varit så pass hårt åtdragen. Inga skador på den avlidnas hjärta. 

Lungemfysem har inte haft någon betydelse i sammanhanget.  

 

Skadan i pannan, där huden har spruckit, har orsakats av trubbigt våld och inte av 

något vasst föremål. Liknande skador observeras ofta i boxningssammanhang. Hade 

skadan varit orsakad av ett vasst föremål hade vävnaden påvisat andra skador än de 
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som observerats. Han kan inte uttala sig om vilken kraft som använts vid utövandet av 

trubbigt våld. Det är dock större kraft än vad accidentellt våld brukar ge upphov till. 

Det går inte att avgöra om hon legat ner när hon tillfogats denna skada. Skadan på 

höger kind har passerat in i munhålan. Det blå man kan se på bilden är en del av den 

handske han bar vid undersökningen. Skadan på vänster arm har tillfogats den avlidna 

när hon hade blodcirkulation. Skadorna/frakturerna på ögonbotten i båda ögonen är 

typiska skador efter trubbigt våld mot ögonområdet. Det är en s.k. ”blowout” fraktur. 

 

Hans bedömning är att den kniv han fått nerskickad till sig inte är ett sådant föremål 

med fast inbördes avstånd som krävts för att orsaka skadorna nr 12, 13 och 30. Alla 

föremål med vass egg skulle ha kunnat orsaka en eller flera av de andra sårskadorna. 

Han kan inte säga att en eller flera knivar använts eller att det är den nedsända kniven 

som orsakat skadorna. 

 

Han har baserat sin bedömning att döden inträffat 2-3 dagar före 

anträffandetidpunkten på den utredning som rättsläkaren på plats gjort. Detta grundas 

på bland annat eventuell temperaturmätning, likfläckar och likstelhet. Han kan inte 

utifrån den snapchatvideo, som han tagit del av, bedöma hur hårt det halsgreppet var.  

 

Den samlade bilden är att undersökningsfynden talar starkt för att hon bragts om livet 

av annan, varvid strypning är den mest troliga dödsorsaken. Att dödsorsaken strypning 

erhållit skalsteget talar för och att skalsteget talar starkt för använts för slutsatsen att 

annan person dödat henne beror på det han sagt tidigare, nämligen att kvävning aldrig 

kan uteslutas i fall av denna typ och att det inte heller går att bortse från förblödning 

som ett alternativ. I detta sammanhang bör också framhållas att den avlidna har haft 

blodcirkulation när hon mottag bland annat det åtstramande våldet mot halsen; hon 

har alltså inte varit avliden av medicinerna vid det tillfället. 

 

Carl Söderberg (rättstoxikolog) 

Han är specialistläkare i rättsmedicin och ST-läkare i klinisk farmakologi. Han arbetar 

på den rättskemiska avdelningens utredningsenhet i Linköping med frågor som rör 
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läkemedel och gifter såväl hos levande som hos avlidna. Han har även disputerat på 

området.  

 

I den rättskemiska utredningen har påvisats förekomst av hydroxizin i en hög 

koncentration (lugnande läkemedel), tramadol i förhöjda koncentrationer 

(smärtstillande läkemedel) samt alprazolam (lugnande läkemedel), diazepam och 

nordazepam (lugnande läkemedel) i koncentrationer som kan ses vid normal 

medicinering/bruk av respektive substans.  

 

Undersökningen visar hur höga koncentrationerna varit för varje separat läkemedel. 

Undersökningen säger inget om eventuella additiva effekter, d.v.s. hur läkemedlen 

eventuellt kan ha samverkat med varandra. För att uttala sig om de nu aktuella 

koncentrationerna har han tittat på svenska och finska studier avseende 

koncentrationer av läkemedel hos avlidna. Han har inte tittat på studier som avser 

levande personer. 

 

Koncentrationen av ett läkemedel i blodet kan förändras efter att personen avlidit. 

Koncentrationerna kan stiga såväl som sjunka beroende på vad det är för läkemedel. I 

det här fallet togs proverna i den avlidnas lårblod cirka en vecka efter händelsen. De 

flesta förändringarna i koncentrationer sker de närmaste dagarna efter att personen 

avlidit. Därefter brukar inte observeras några dramatiska koncentrationsförändringar. 

Det går inte att uttala sig specifikt om koncentrationerna har ökat eller minskat i det nu 

aktuella fallet. Däremot finns det studier på tramadol där man sett en ökning på 

ungefär 10% mellan två olika kroppsdelar på en avliden.  

 

Han konstaterar att det finns studier som visar på koncentrationer av hydroxizin och 

tramadol som överstiger koncentrationerna hos Lina även hos personer som inte har 

avlidit till följd av det. Det är ingen naturlag att en person avlider vid de 

koncentrationerna som uppmätts i den avlidnas lårblod. Det finns exempel på personer 

som haft så höga koncentrationer, men avlidit av annan orsak, men även där personer 

inte avlidit över huvud taget. Vidare är det svårt att konstatera ett förgiftningsfall. 
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Oftast finns inga tydliga obduktionsfynd. För att ställa en förgiftningsdiagnos behöver 

man väga samman flera faktorer, där koncentrationen utgör endast en faktor. Andra 

faktorer som vägs in i bedömningen är vad man hittat vid obduktion, omständigheter 

kring dödsfallet, hur personen har mått, tolerans med mera.  

 

Avseende den uppmätta koncentrationen hydroxizin konstaterar han att 

koncentrationer högre än den nu aktuella kan ses hos personer som ej bedöms ha 

avlidit till följd av intaget, men att det inte är vanligt förekommande. Vad avser den 

uppmätta koncentrationen tramadol konstateras att koncentrationer högre än den nu 

aktuella kan ses hos personer som ej bedöms ha avlidit till följd av intaget och att de 

även förekommer hos levande.  

 

Han har inte hittat studier avseende tolerans för hydroxizins olika effekter. Det finns 

däremot studier av andra läkemedel som liknar hydroxizin. Sådana studier har visat att 

tolerans kan uppstå relativt fort för liknande läkemedel med sederande effekter, d.v.s. 

att personen kan bli trött och medvetandesänkt. Vad gäller eventuella effekter på 

andningen har han inte funnit några sådana studier, men konstaterar att andningen 

styrs av det centrala nervsystemet. De nu aktuella läkemedlen har effekt på det centrala 

nervsystemet vilket i sin tur kan påverka andningen. 

 

Björn Nilsson (den avlidnas husläkare) 

Han är distriktsläkare i Partille utanför Göteborg och har även en del andra uppdrag 

inom regionen som rör läkemedelsfrågor. Han kom först i kontakt med Lina i slutet av 

1990-talet när han jobbade i Gråbo. Deras kontakt rörde då vanliga problem så som 

halsont och allergier. Han känner till att Lina vårdats inom psykiatrin. Mellan år 2000-

2017 hade Lina pågående öppenvårdskontakt med psykiatrin i Lerum. Kontakten 

mellan honom och Lina har bestått trots att hon flyttat runt. Efter att Lina var med om 

en bilolycka i början av 2000-talet hade de kontakt kring hennes smärtproblem. Hon 

använde bland annat läkemedlen tramadol, stilnoct, alprazolam, diazopram, atarax och 

omeprazol. De flesta mediciner har hon använt under många års tid och ordinationen 

har inte förändrats särskilt mycket över tid. Lina led av emotionell instabilitet, vilket 
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innebär att det kunde ske stora växlingar i stämningsläget på kort tid. Det har tagit sig 

uttryck i bland annat självmordstankar och att Lina intoxikerat sig.  

 

Efter att Lina blev vräkt flyttade hon till Helsingborg. Hans uppfattning är att Linas 

suicidförsök var impulsartade och inte grundande i en riktig dödslängtan. De har haft 

kontakt i samband med receptförnyelse, ungefär var 50:e dag. Det rörde sig om fysiska 

möten men även video/telefonsamtal. Hans uppfattning är att Lina följde de 

ordinationer hon fick och att de stämningsstabiliserande medicinerna hade effekt. Lina 

hade inga injektionsläkemedel. Han menar att hydroxizin inte är en drog som ger ett 

rus om den överdoseras utan leder troligtvis till trötthet. Han noterade att Lina ibland 

försökte få mer mediciner utskrivna genom att t.ex. säga att hennes mediciner stulits 

eller dylikt. Det är riktigt att det skrivits ut mer hydroxizin än vad som varit ordinerat. 

Han har ansett att det inte varit lika viktigt att övervaka intaget av denna medicin 

jämfört med narkotikaklassade och beroendeframkallande preparat som tex tramadol. 

 

Oscar Hedlund (It-tekniker hos polisen) 

Han arbetar som IT-forensiker hos polisen i Helsingborg sedan tre år tillbaka. Han har 

varit involverad i telefontömningarna i ärendet. Han har varit huvudansvarig för 

arbetet på den IT-forensiska sidan. UTC står för tidszon. Om det står UTC + 1 står 

det för svensk tidszon. Om det står UTC + 0 har telefon inte ställts in på rätt tidszon. 

Om tidsstämpeln på filerna är UTC + 0 ska en timme läggas på för att få fram verklig 

tid. I vissa fall är tidsstämpeln 1970, vilket innebär att det inte finns någon tidsstämpel 

på den ursprungliga filen.  

 

Snapchat är en chattapplikation där det går att kommunicera via bilder, video, chatt, 

röstmeddelanden med mera. Det speciella med Snapchat är att filer som skickas 

försvinner efter att mottagaren tittat på dem. Det går emellertid att spara vissa filer 

ändå. Användaren kan även publicera bilder eller filmer på ’’Mystory’’ vilket alla 

kontakter kan ta del av, i stället för att skicka bilden eller filmen till varje kontakt 

separat. Det går att låsa sin story till en bestämd krets med människor vilket kallas 

privat story.  
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Avseende samtal, SMS och chattar är hans bedömning att tidsangivelserna stämmer, 

under förutsättning att tiden var korrekt inställd på telefonens klocka när den tömdes. 

Vad gäller bilder och videor från Snapchat kan det vara svårt att veta när en fil har 

skickats. Det kan till exempel vara så att en användare skickar en bild till en annan 

användare som har dålig internetuppkoppling. En fil kan därmed skickas till en 

användare som tar emot den först senare när denne har internetuppkoppling. På Viljas 

telefon hittades filmen från brottstillfället sparad under temporära filer. Det är inte 

Vilja själv som har sparat filmen utan det har skett per automatik i samband med att 

Vilja tagit del av filmen på Snapchat. En vanlig användare har inte tillgång till 

temporära filer på sin telefon.  

 

Avseende meddelandet som skickades från Ahmad till Lina den 24 november 2020 kl. 

19.19 med tidsstämpel UTC+1 kan det antas att tidsangivelsen stämmer. Avseende 

bilderna som Lina skickat till Ahmad, kl. 22.13 den 24 november 2020, där hon syns 

festklädd kan det antas att de skickades den angivna tiden, men det går inte att uttala 

sig om när bilderna i sig togs. Det har konstaterats att SMS har försvunnit, troligtvis 

raderats, från Ahmads telefon, men dessa har återfunnits i Linas telefoner. Gällande 

webbhistoriken av intresse, som hittats på Ahmads dator, är hans bedömning att 

tidsangivelserna stämmer. Vilja förefaller ha raderat samtalshistorik mellan henne och 

Ahmad från den aktuella natten. Det är troligt att det är Vilja som gjort sökningen med 

sökfrasen ’’hur kan man döda en människa’’ eftersom den skett från hennes telefon i 

hennes webbläsare. När hon gjorde den omnämnda sökningen befann hon sig i 

Norrköping. 

 

Daniel Bergström (räddningstjänsten) 

Han arbetar som deltidsbrandman i Åstorp och den 28 november 2020 gick ett larm 

om hjärtstopp. Han och en kollega åkte till adressen. Han gick först in i rummet och 

såg en person ligga på golvet med en kudde över ansiktet. Han lyfte bort kudden och 

kunde snabbt konstatera att kvinnan var avliden. Därefter såg han sig omkring och 

konstaterade att det fanns blodstänk i sängen och på väggen. Han såg även en kabel 
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runt kvinnans hals. Det fanns ingen dörr till kvinnans rum utan ett skynke som var 

fördraget. Det var många personer på plats men han uppfattade inte att någon var 

upprörd. Han lade tillbaka kudden och backade ut ur rummet. 

 

Robin Unkuri (polis) 

Den 28 november 2020 blev han beordrad till Trädgårdsgatan med anledning av att en 

avliden person hade anträffats på fastigheten. Han och hans kollega var de första 

poliserna på plats till rummet där Lina hittades. Han tittade in i rummet där Lina låg 

och såg hennes kropp. Han såg att hon var avliden. Han stannade i dörröppningen vid 

draperiet och gick inte in i rummet. Därefter tömde de huset på personer. Han lade 

märke till att hennes kropp låg i en onaturlig ställning. Det var mycket blod och det 

fanns en vit sladd runt hennes hals. Han förstod att det troligtvis hade skett ett brott. 

Han noterade att det fanns en doft av klorin på ovanvåningen. Hans kollega kände 

samma doft. Han såg även tecken på att det hade städats. Han och kollegan tyckte sig 

se spår av att någon hade svabbat ovanför trappan, utanför badrummet på 

ovanvåningen.  

 

Han har flera gånger tidigare varit på Trädgårdsgatan med anledning av diverse 

konflikter på fastigheten. Lina var ofta involverad i konflikterna. Han har även haft 

kontakt med Ahmad tidigare. Det var i samband med en fordonskontroll. Ahmad 

misstänktes för drograttfylleri och misstanken ledde så småningom till att Ahmad 

förlorade sitt körkort. Ahmad var inledningsvis lugn och trevlig, men mot slutet av 

ingripandet blev han aggressiv. Ahmad fick fysiskt avlägsnas från platsen. Ahmad var 

enligt hans uppfattning påverkad av någon drog vid det tillfället. 

 

Eddie Switzer (polis) 

Han har varit polis i 16 år. De senaste tre åren har han hållit i utredningar. Han kom 

först i kontakt med Lina sommaren 2020 när hon var misstänkt för ett grovt brott. 

Han var ansvarig för undersökningen. Lina var utåtagerande men de kom väl överens. 

Efter att ärendet var slut fortsatte Lina kontakta honom i andra ärenden eftersom hon 

upplevde att hon var rättslös. Lina hade bland annat problem med sin hyresvärd. Hon 
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kände att hon behövde hjälp. De bokade tid kl. 13.00 den 24 november 2020. Han 

skulle tömma hennes telefon men det fungerade inte varför han med hennes tillåtelse 

omhändertog den. Lina visade filminspelningar av när hennes hyresvärd, enligt hans 

uppfattning, begick brott mot henne. Han ansåg att det fanns substans i hennes 

uppgifter och att de kunde ligga till grund för en polisanmälan. Han upplevde Lina som 

uppgiven och uppe i varv, men efter en stund blev hon glad igen. Lina växlade i sitt 

humör. Lina hade med sig Ahmad. Han satt i väntrummet och ville följa med in i 

förhörsrummet, vilket han inte fick. Under tiden mötet pågick ringde Ahmad och 

skickade SMS till Lina. Han försökte få Lina att flytta från fastigheten. Lina berättade 

då att hon och Ahmad planerade att flytta till Norrköping tillsammans. Han frågade lite 

lätt om Ahmad var nya pojkvännen. Lina svarade att de kunde prata om det en annan 

dag och log finurligt. 

 

Fredrik Sandén (boende på Trädgårdsgatan; lgh nr 6) 

Han bodde på Trädgårdsgatan från mitten av juli 2020 till och med slutet av januari 

2021. Han hade ett rum på andra våningen. Lina bodde på samma våningsplan som 

han. Han har hälsat på de andra som bodde i huset men han umgicks inte med någon. 

Han uppehöll sig mest på sitt rum. Han och Lina småpratade ibland. Han hade ingen 

konflikt med Lina. Lina hade däremot konflikter med andra boende. Han vet att Lina 

och Ahmad umgicks. Han hörde dem prata nästan varje kväll på Ahmads rum som låg 

under hans rum.  

 

Natten till den 25 november 2020 kom han hem sent på kvällen och gick direkt upp på 

sitt rum och stängde dörren. Han hörde Ahmad prata med Lina i dennes rum. Han vet 

inte vad de pratade om, men de pratade non stop. Det sista han minns var att han 

hörde en kvinnoröst som ropade ’’hjälp mig, hjälp mig’’. Han hörde också att någon 

gick upp och ner i trappan. Han öppnade sin dörr för att se om han kunde höra något 

mer, men det gjorde han inte. Därefter gick han och lade sig. Han tog på sig hörlurar 

för att inte bli störd. 
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Teclay Aregawi (boende på Trädgårdsgatan; lgh nr 3) 

Han har bott på Trädgårdsgatan 58 sedan år 2019. Han kände Lina. I början hade de 

en god relation men med tiden blev den sämre eftersom de blev osams. Konflikterna 

rörde pengar och hon började använda fula ord. Han känner även Ahmad. De hade 

inga problem med varandra. Han bodde i rummet bredvid Ahmads. Ahmad och Lina 

umgicks. Han kunde höra dem prata med varandra på kvällarna.  

 

Kvällen den 24 november 2020 pratade Ahmad och Lina med varandra i hög ton. Han 

uppfattade det som att de var oense om något. Han kunde inte sova på grund av det 

och gick därför ut för att röka en cigarett. Ahmad och Lina stod då utanför hans rum 

och de gick sedan in i köket. Han minns att Lina hade en röd morgonrock. Ytterligare 

en boende följde med ut för att röka. Även Ahmad kom så småningom ut och rökte. 

Han var ute och rökte cirka 4-5 minuter. Han gick sedan tillbaka till sitt rum och lade 

sig för att sova. Därefter hörde han inget mer. Han kan ha somnat. Det stämmer att 

senast han såg Lina var runt midnatt den 24 november 2020. 

 

Istvan Sorban (boende på Trädgårdsgatan; andra huset) 

Han har bott på Trädgårdsgatan 58 i cirka två år. Han bor i det röda huset. Han har 

haft kontakt med Lina. Lina var mycket pedant. Deras relation var inledningsvis god 

men ibland uppstod konflikter mellan dem. Han har träffat Ahmad ett par gånger. Den 

24 november 2020 var det någon som bankade på ett fönster på fastigheten runt kl. 

23.30 på kvällen. Han och en annan boende gick ner till tvättstugan tillsammans för att 

se efter vad det var. Från tvättstugan kunde han se in i köket i det gula huset. Han såg 

då Ahmad och Lina i köket. Lina hade håret utsläppt och bar röd morgonrock. Han 

upplevde inte att Lina och Ahmad var ovänner. 

 

Bianca Björk (bekant till Ahmad) 

Hon bor i Åstorp. Hon känner Ahmad sedan 2-3 år tillbaka via gemensamma vänner. 

De har varit vänner men även haft en intim relation. De har haft en intim relation även 

under tiden som Ahmad haft en annan flickvän. I november 2020 umgicks de en del. 

Ahmad var snäll och omtänksam. Hon upplevde däremot en förändring i Ahmads 
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beteende efter att han kom tillbaka från Norrköping. Hon upplevde att Ahmad mådde 

dåligt på grund av familjeproblem och att det tog sig uttryck i att han hade mer 

temperament än tidigare. Hon vet att Ahmad rökte cannabis och fick höra av andra att 

han även brukade andra droger, så som tramadol och benzo. De två sistnämnda 

drogerna har hon dock inte själv sett honom använda.  

 

Hon har varit på Trädgårdsgatan cirka fyra gånger. Hon har varit där ensam men även 

tillsammans med Melinda Shala. Hon var där första gången samma dag som Ahmad 

flyttade in. Hon och Ahmad träffade Lina som hon upplevde som trevlig. Lina frågade 

henne om hon ville se en video av när Lina och hyresvärden bråkade med varandra. 

Hon tyckte att det var lite konstigt eftersom hon inte kände Lina. Även Ahmad tyckte 

nog det var konstigt. Ahmad sa efteråt att ’’om hon är så här psykad så behöver jag 

döda henne’’ eller något i den stilen. Hon tog inte det han sa seriöst, eftersom 

ungdomar ibland kan uttrycka sig grovt med varandra utan att mena allvar. Vid ett 

annat tillfälle berättade Ahmad för henne att Lina tog droger. Han berättade detta i 

samband med att de hörde bankande ljud från Linas rum. Han sa i samband med detta 

att Lina var ’’ en jävla knarkarhora’’ eller något liknande. Vid ett tillfälle när hon och 

Melinda var på besök hos Ahmad blev han mycket arg och kallade dem för könsord. 

Hon minns inte vad de tjafsade om men hon minns att hon tyckte att Ahmad 

överreagerade. Hon hade inte hört Ahmad uttrycka sig så om kvinnor tidigare. 

 

Efter den aktuella händelsen ringde hon polisen och lämnade ett anonymt tips. 

Anledningen till att hon ville vara anonym var för att hennes tjejkompis ville vara 

anonym. Tjejkompisen är Melinda. Hon berättade för polisen att hon hade fått höra att 

det fanns en film av det aktuella brottet, men även en film av en brasa. Hon har inte 

själv sett de aktuella bilderna och filmerna utan endast fått höra om dem. Hon hade 

även fått höra att Ahmad hade umgåtts med Lina tidigare under dagen och att han 

hade lagt ut en film där de åt sushi tillsammans. Hon fick höra detta av ett par stycken 

personer runtom i byn, däribland Melinda.  
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Hennes lillebror och hans vän har även berättat för henne att de hade stött på Ahmad 

samma natt som händelsen ska ha ägt rum och att Ahmad betett sig skumt. Ahmad ska 

ha berättat för hennes lillebror att han tagit någons liv. Hennes lillebror berättade också 

att Ahmad hade blod på sin sko. Hennes lillebror och hans kamrat trodde dock inte på 

Ahmad eftersom de uppfattade Ahmad som drogpåverkad. Ahmad har inte berättat 

för henne att han umgicks med Lina utan det har hon fått veta först i efterhand. 

 

Melinda Shala (bekant till Ahmad) 

Hon känner Ahmad och Bianca Björk. Hon har varit nära vän med Ahmad. De lärde 

känna varandra år 2018. När Ahmad kom tillbaka från Norrköping återupptog de 

kontakten. Hon upplevde att Ahmad förändrats efter att han kom tillbaka från 

Norrköping. Han betedde sig skumt och kallade henne för fula saker. Det hade han 

inte gjort tidigare. Innan Norrköping ansåg hon att Ahmad var en godhjärtad kille som 

brydde sig om sin omgivning. När han kom tillbaka var han mer aggressiv. Några 

sådana tendenser hade hon inte observerat tidigare. Hon vet att Ahmad använt droger. 

Hon besökte Trädgårdsgatan i oktober 2020. Hon, Bianca, Ahmed och en person till 

skulle umgås och ta en cigg. När de begav sig hemåt blev de kallade bland annat ’’falska 

fittor’’ och ’’illojala vänner’’. Hon umgicks inte mer med Ahmad efter den natten.  

 

Hon har aldrig träffat Lina men har hört talas om henne. Ahmad har sagt många elaka 

saker om Lina, bland annat att hon är en hora, psykopat, galen och andra skällsord. 

Hon trodde däremot aldrig att han skulle skada henne. Hon tyckte att det var märkligt 

att Ahmad uttryckte sig på det sättet om Lina och undrade vad hon kunde ha gjort för 

att han skulle uttrycka sig på det sättet. Hon vet inte vad Lina och Ahmad haft för 

relation.  

 

När hon läste i tidningen att det hade skett ett brott på Trädgårdsgatan drog hon 

slutsatsen att Ahmad kunde vara involverad i det. Hon har på sin Snapchat sett 

Ahmads privata story och hon har sett en bild på sushi och en bild på Ahmad vid en 

lägereld eller liknande. Efter det har Ahmad plockat bort henne från sin privata story. 

Hon känner till att det finns en film av brottet och det förekommer en blodig kniv på 
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filmen. Det har gått många olika rykten om filmen. Hon har dock inte sett den själv. 

Hon har hört från Bianca att Ahmad, natten för den aktuella händelsen, ska ha träffat 

en kille vid en lekplats och att Ahmad då ska ha uppgett att han mördat någon. Ahmad 

har aldrig inför henne uttryckt att han ville döda Lina, men hon har hört från Bianca att 

han skulle ha sagt ’’jag kommer behöva döda den där kvinnan någon dag’’ eller något i 

den stilen. Hon trodde dock inte att det skulle hända på riktigt.  

 

Alexzander Palm (bekant till Ahmad) 

Han är bekant med Ahmad. De har känt varandra sedan ett par år tillbaka. Under 

hösten 2020 umgicks de kanske ibland, men han minns inte riktigt. Han träffade 

Ahmad natten till den 25 november 2020. Han skrev ett SMS till Ahmad och frågade 

om denne ville ses och röka. Han gick ut och de rökte tillsammans varefter han gick in 

igen. De träffades på innergården där han bor. Han minns inte hur Ahmad var klädd; 

kanske i mörka kläder. Han upplevde Ahmad som nedstämd och drogpåverkad. Han 

minns inte vad de pratade om. Det är möjligt att Ahmad berättade att något hemskt 

hade hänt. Han minns att det gjorde honom illa till mods. Klockan kan ha varit 04-05 

på morgonen när de träffades. Ahmad kom dit på en elsparkcykel.  
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TINGSRÄTTENS BEDÖMNING 

 

Skuldfrågan 

 

Inledning 

I brottmål har åklagaren bevisbördan för de omständigheter som måste vara utredda 

för att domstolen ska kunna meddela en fällande dom. Kravet på bevisningens styrka 

brukar formuleras på så sätt att den tilltalades skuld ska vara ”ställd utom rimligt 

tvivel” eller med andra ord att det ska vara praktiskt sett uteslutet att det förhåller sig 

på något annat sätt än åklagaren påstår. Den tilltalade behöver alltså inte bevisa eller 

motbevisa något. Vidare innebär detta att den tilltalades berättelse ska godtas om den 

inte motbevisas av åklagaren eller om den är så osannolik att den kan lämnas utan 

avseende. Beviskravet är alltså mycket högt ställt. En viss osäkerhet tillåts dock, men 

utrymmet är begränsat och osäkerheten får inte inrymma tvivel som kan anses rimliga.  

 

Det är också åklagaren som har bevisbördan för att det inte förelegat någon 

nödvärnssituation men kravet på bevisningens styrka är något lägre ställt. Beviskravet 

brukar i denna del formuleras på så sätt att nödvärnsinvändningen ska framstå som 

”obefogad” för att den ska kunna lämnas utan avseende. 

 

I detta mål har åklagaren åberopat omfattande muntlig och skriftlig bevisning till stöd 

för sitt gärningspåstående. Den viktigaste bevisningen är – enligt tingsrättens 

uppfattning – den medicinska utredningen avseende målsäganden och den tilltalade, 

den kriminaltekniska utredningen av bland annat brottsplatsen och i beslag tagna 

telefoner samt den 9 sekunder långa filmsekvensen av delar av den brottsliga 

gärningen. Denna bevisning kommer att behandlas och värderas nedan och där det 

bedöms nödvändigt kommer även övrig utredning av intresse att beröras. Viss 

bevisning kommer inte att beröras alls eller mycket övergripande.  

 

 

50



   

HELSINGBORGS  
TINGSRÄTT 
 
Avdelning 1 

DOM 
2021-09-27 

Mål nr: B 7775-20 

 

 
 
 
Ahmad Tubishat har på det sätt som åklagaren påstått orsakat Lina Simic de 

åtalade skadorna 

Ahmad Tubishat har erkänt att det är han som spelat in den ovan nämnda, 9 sekunder 

långa filmen av delar av brottet och att det är hans vänstra hand och underarm som 

syns en bit in i filmen. Att hans erkännande är riktigt stöds av den övriga utredningen. 

Som exempel kan nämnas dels att filmen lagts upp på hans snapchatkonto och 

anträffats i hans flickväns (Vilja Gårdfalk) mobiltelefon, dels att ett armband, som är 

mycket välliknande det som gärningsmannen bär på filmen, anträffats i Ahmad 

Tubishats skåp på arresten och att det på det fanns blodspår från både honom och 

Lina Simic. Utöver detta kan nämnas att det vid brottsplatsundersökningen anträffades 

ett mönstrat munskydd i omedelbar anslutning till den avlidna Lina Simics blodiga 

ansikte och att det på detta munskydd fanns DNA från minst två personer, nämligen 

Ahmad Tubishat (+4) och Lina Simic (+3). Det kan också tilläggas att Ahmad 

Tubishat på två fotografier, som anträffats i hans flickväns telefon och som har 

tidsstämpel 2020-11-25 kl. 01.27 respektive 2020-11-25 kl. 08.59, bär liknande 

mönstrade munskydd.  

 

Sammantaget är det sålunda bevisat att det är Ahmad Tubishat som spelat in och som 

– tillsammans med målsäganden – figurerar i den nu aktuella filmen.  

 

I början av filmen syns delar av Lina Simics blodiga ansikte, hennes buk och delar av 

hennes midja. De livstecken hon uppvisar är mycket svaga och består av små, 

långsamma huvudrörelser i samband med att hon med stora svårigheter kippar efter 

andan och samtidigt avger ett rosslande ljud.  

 

Någon eller några sekunder in i filmen riktas kameran mot hennes blodiga ansikte och 

det syns att Ahmad Tubishat, med sin vänstra plasthandskebeklädda och blodiga hand, 

greppar tag om hennes hals och klämmer åt. Förutom hans hand syns en del av hans 

vänstra underarm och delar av en tatuering. I denna filmsekvens syns också att han bär 

en blå tröja eller jacka och ett armband. I slutet av filmen syns att Ahmad Tubishat 

släpper taget om Lina Simics hals, att han utdelar ett slag; en örfil, som träffar henne i 

ansiktet samt att ett brunt knivskaft ligger på golvet vid sidan om henne.  
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Trots allt blod, som kan ses på filmen och som i viss mån skymmer Lina Simics 

ansikte, framgår att flera av skadorna som rättsläkarna omnämner i sitt 

obduktionsprotokoll och som Daniel Kroon i viss utsträckning berört i sitt vittnesmål 

har uppkommit strax innan filmen började spelas in. Som exempel på sådana skador 

kan nämnas skärskadorna på vänster arm (nr 62), sårskadan på höger kind (nr 31) och 

sårskadan i pannan (nr 11). På filmen syns också att området kring båda hennes ögon – 

främst det vänstra, vilket uppvisar en markant svullnad med underliggande blåmärke – 

uppvisar tydliga tecken på skador efter trubbigt våld.  

 

Det förhållandet att Lina Simic på filmen uppvisar mycket stora svårigheter att andas 

och att hon ger ifrån sig rosslande ljud talar starkt för att även andra skador på och i 

halsen, t.ex. frakturerna på sköldbrosket, fanns – helt eller delvis – innan filmen 

spelades in.  

 

Redan den bevisning som nu presenterats ger mycket starkt stöd för åklagarens 

påstående att det är Ahmad Tubishat som orsakat skadorna genom slag eller sparkar, 

kraftigt åtstramande våld mot halsen och användning av kniv eller liknande, eggvasst 

föremål.  

 

Ahmad Tubishat, som vidgått att han utdelat ett slag i ansiktet på Lina Simic, har dock 

invänt att han inte orsakat alla skador. Han har sålunda antytt att det kan finnas 

alternativa gärningsmän eller att några av skadorna är självförvållade.  

 

Varken hans egna uppgifter eller övrig utredning ger emellertid något stöd för denna 

invändning.  

 

Av Ahmad Tubishats egna uppgifter får nämligen anses framgå att han var ensam när 

han – omkring midnatt – gick upp till Lina Simics rum, att hon då var oskadd och vid 

medvetande och att det bara var han och hon i rummet under tiden han var där. Att 

det förhåller sig på detta sätt stöds av den tekniska utredningen. Som exempel kan 
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nämnas att det i Vilja Gårdfalks telefon anträffats en film och en ljudfil av vilka 

framgår att Lina Simic var vid gott mod och oskadd när inspelningarna gjordes. 

Inspelningarna, som skickats till Vilja Gårdfalk från Ahmad Tubishats telefon, är 

tidsstämplade kl. 22.15 den 24 november 2020. Även filmen från brottstillfället ger 

starkt stöd för att det inte funnits någon annan i Lina Simics rum när den spelades in 

än hon och Ahmad Tubishat.  

 

Till detta kommer att Lina Simics kropp befann sig i exakt samma position på filmen 

från brottstillfället, med bland annat högra benet böjt och lutandes/tryckt mot sängen, 

som när kroppen anträffades några dagar senare. Detta framgår vid en jämförelse 

mellan innehållet på filmen och de fotografier från brottsplatsundersökningen som 

föredragits bakom stängda dörrar. Att Lina Simics kropp inte flyttats eller rubbats ur 

sitt läge stöds också i viss mån av dels slutsatsen i den åberopade blodbildsanalysen om 

att Lina Simic inte rört sig i rummet efter det att hon fått de kraftigt blödande 

skadorna, dels slutsatsen i obduktionsprotokollet att utseendet och läget på de 

skarpkantade sårskadorna och hudrisporna i ansiktet talar emot att de uppkommit 

under ett dynamiskt händelseförlopp utan snarare då hon varit stilla.   

 

Mot bakgrund av detta är det uteslutet att någon annan än Ahmad Tubishat orsakat de 

allvarliga och färska skador som den tillsynes livlösa Lina Simic hade när filmen från 

brottstillfället avslutades.  

Att någon annan (okänd gärningsman) efter det att nyss nämnda film 

avslutats skulle ha orsakat någon ytterligare skada eller på något sätt hanterat Lina 

Simics kropp och detta utan att kroppen rubbats ur sitt läge, framstår som mycket 

långsökt.  

 

Utöver den bevisning som nu presenterats finns det ytterligare utredning som talar för 

att ingen annan än Ahmad Tubishat varit på Linas Simics rum under den nu aktuella 

tidsperioden.  
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Även innehållet i protokollet från brottsplatsundersökningen och den tekniska 

utredning som gjorts av fynd som anträffats i en skogsdunge ett par hundra meter från 

brottsplatsen talar för att Ahmad Tubishat är ensam gärningsman på brottsplatsen.  

 

Av denna utredning, som det saknas anledning att betvivla, framgår nämligen att det 

inte anträffats blodspår efter Lina Simic på andra platser än i hennes rum, i Ahmad 

Tubishats rum och på egendom tillhörande honom, bland annat skorna och armbandet 

han bar när han greps av polisen, samt på föremål, bland annat en kniv och två 

plasthandskar, som anträffades av polisen tillsammans med Lina Simics almanacka; allt 

liggandes i en påse med tomtemotiv, i nämnda skogsdunge. 

  

Såvitt avser den i stycket ovan nämnda kniven, vilken saknade handtag när den 

anträffades, kan det konstateras att den ”jämförelseutredning” som presenterats 

gällande kniven talar relativt starkt för att det är samma typ av kniv som framskymtar 

vid sidan av Lina Simic på filmen från brottstillfället. När det sedan beaktas att även 

Lina Simics blod fanns på knivbladet är det ställt utom rimligt tvivel att det är samma 

kniv. Utredningen har också visat att det på en av de plasthandskar som nämns i 

stycket ovan har anträffats spår av en blodblandning från två personer, nämligen från 

Lina Simic (+3) och Ahmad Tubishat (+3).  

 

Det som nu anförts angående innehållet i påsen med tomtemotiv, bland annat Lina 

Simics almanacka, en blodig plasthandske och en blodig kniv, talar relativt starkt för att 

Ahmad Tubishat är ensam gärningsman på brottsplatsen och att han – efter det att 

Lina Simic ådragit sig blödande skador och efter det att han spelat in filmen på 

brottsplatsen – tagit med sig egendom därifrån, bland annat en plasthandske på vilken 

det funnits spår efter honom och en blodig kniv. Han alltså försökt göra sig av med 

bevisning som knyter honom till brottsplatsen. Här kan också nämnas att utredningen 

visat att Ahmad Tubishat även försökt göra sig av med den blå jacka eller tröja som 

han ses bära på filmen från brottstillfället.  
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I detta sammanhang kan också nämnas att utredningen visat att ett stort antal saker 

tillhörande Linda Simic, bland annat skönhetsprodukter och en lampa där texten 

”love” utgör själva belysning, flyttats från hennes rum till Ahmad Tubishats lägenhet 

och att detta i viss utsträckning skett efter hennes död. Ahmad Tubishat har också 

tillstått – vilket stöds av en av slutsatserna i brottsplatsundersökningen om att rester av 

rengöringsmedel (klorin) anträffats på och i anslutning till brottsplatsen – att han 

återvänt till Lina Simics lägenhet efter den åtalade gärningen för att städa. Även detta 

talar för att ingen annan än Ahmad Tubishat varit i hennes lägenhet mellan natten till 

den 25 november och den 28 november 2020 då hon anträffades avliden.  

 

Sammanfattningsvis finner tingsrätten att åklagaren genom den bevisning som nu 

presenterats bevisat (ställt utom rimligt tvivel) att Ahmad Tubishat är gärningsman och 

att han agerat helt i enlighet med den beskrivning av våldsutövningen som angetts i 

gärningspåståendets andra stycke och att denna våldsutövning i sin tur orsakat samtliga 

de skador på Lina Simic som angetts i gärningspåståendets tredje stycke.  

 

Ahmad Tubishat har avsiktligen tagit livet av Lina Simic genom att strypa 

henne 

Utredningen har visat att det våld som Ahmad Tubishat utövat mot Lina Simic har 

varit omfattande och grymt, närmast sadistiskt. Hans avsikt vid gärningstidpunkten har 

uppenbarligen varit att såväl skända henne som göra henne fysiskt mycket illa. Frågan 

är nu om åklagaren bevisat att han uppsåtligen strypt henne till döds. 

 

Av obduktionsprotokollet och Daniel Kronas vittnesmål (rättsläkare) framgår att Lina 

Simic haft omfattande skador bland annat på huvudet och på och i halsen samt att den 

samlade skadebilden talar starkt för att hon blivit bragd om livet av annan person och att 

undersökningsfynden talar för att dödsorsaken är åtstramande våld mot halsen 

(strypning).  

 

Av Daniel Kronas vittnesmål, som tingsrätten sätter tilltro till, framgår också att han 

och hans kollega, som deltog i obduktionen och som var enig med honom i de 
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slutsatser som antecknats i obduktionsprotokollet, haft tillgång till slutsvaret från den 

rättskemiska undersökningen när de drog sina slutsatser. Det kan alltså konstateras att 

rättsläkarna beaktat och vägt in den höga koncentrationen av hydroxizin och tramadol, 

som fanns i den avlidnas lårblod, när de gjorde sin samlade och slutliga bedömning av 

bland annat dödsorsaken. Det som framkommit i målet genom det rättstoxikologiska 

yttrandet och Carl Söderbergs vittnesmål (rättstoxikolog) ger inte anledning att 

ifrågasätta eller på något sätt revidera rättsläkarnas ställningstagande i ärendet.   

 

I detta sammanhang bör tilläggas att det genom Daniel Kronas vittnesmål framgår att 

han och hans kollega, vid bedömningen av dödsorsaken (strypning), iakttagit 

försiktighet trots att det förelegat tydliga tecken på åtstramande våld mot halsen och att 

anledningen till detta är att det funnits en så stor mängd andra fynd i ärendet. Han har 

härvid förklarat att han vid sitt slutliga ställningstagande beaktat inte enbart den 

rättskemiska undersökningen utan också andra alternativ såsom förblödning och 

kvävning. Detta är förklaringen till att det i obduktionsrapporten anges skalsteget talar 

för när det gäller slutsatsen att dödsorsaken är strypning och talar starkt för när det gäller 

slutsatsen att annan person dödat Lina Simic; rättsläkarna har nämligen inte kunnat 

bortse från kvävning och förblödning som alternativa förklaringar.    

 

Av Daniel Kronas vittnesmål framgår vidare att det är frakturerna på sköldbroskets 

(struphuvudet) båda sidor och de små punktformade blödningarna på huvudet och 

halsen som haft störst betydelse för deras slutsats i fråga om dödsorsaken. Han har 

härvid förklarat dels att Lina Simic var vid liv när dessa skador uppkom; hon var alltså 

inte avliden av mediciner vid det tillfället, dels att skadan på struphuvudets båda sidor 

är en sådan skada som kan ses vid grepp om halsen med hand.  

 

Tingsrätten noterar härvid att filmen från brottstillfället ger starkt stöd åt Daniel 

Kronas uppgifter om när och hur skadorna på bland annat struphuvudet uppstått. På 

filmen syns nämligen att Lina Simic, som uppenbarligen redan hade orsakats allvarliga 

skador på och i halsen eftersom hon knappt kunde andas, var vid liv när Ahmad 

Tubishat tog tag om hennes hals med sin ena hand och klämde åt.   
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Sammantaget ger den nu presenterade bevisningen starkt stöd för åklagarens påstående 

att Ahmad Tubishat strypt Lina Simic till döds.   

 

Till detta kommer innehållet på filmen från brottstillfället och de slutsatser denna 

tillåter i ljuset av den övriga utredningen.  

 

Av den framgår – vilket också antytts ovan – att Lina Simic på grund av de skador 

Ahmad Tubishat orsakat henne redan innan han började spela in filmen hade mycket 

stora svårigheter att få luft; hon kippar efter andan och ger ifrån sig rosslande ljud.  

Utredningen talar sålunda mycket starkt för att hon i detta skede av 

händelseförloppet redan hade utsatts för bland annat kraftigt åtstramande våld mot 

halsen. Det är också uppenbart att Ahmad Tubishat insett hur allvarligt skadad Lina 

Simic var och hur svårt hon hade att andas.  

Att i denna situation göra det Ahmad Tubishat kan ses göra på filmen, 

nämligen ta ett stryptag om hennes hals och klämma åt, talar inte enbart för att 

dödsorsaken är åtstramande våld mot halsen utan det talar också mycket starkt för att 

han haft för avsikt att strypa henne till döds.  

 

Eftersom filmsekvensen tar slut strax efter det att Ahmad Tubishat släppt taget om 

hals och utdelat en örfil i ansiktet på henne går det naturligtvis inte att med säkerhet 

avgöra om det är i detta ögonblick som Lina Simic avlider eller om det sker kort tid 

därefter. Det kan dock konstateras att hon efter det nyss nämnda stryptaget inte längre 

kan ses kippa efter andan eller uppvisa några andra livstecken. Det går inte heller att 

helt bortse från att örfilen, som utdelas kort efter det att stryptaget släppts, ger intryck 

av att utdelas inte i syfte att tillfoga någon nämnvärd skada utan närmast för att 

kontrollera om Lina Simic fortfarande lever.  

Att Lina Simic avlidit i mycket nära tidsmässigt samband med att den nu 

aktuella filmen avslutades stöds också av den omständigheten, som tingsrätten 

redogjort för närmare ovan, att hennes kropp inte rubbats ur sitt läge från den 

tidpunkten tills kroppen anträffades några dagar senare.  
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Att döden inträffade i nära anslutning till filminspelningen stöds också i 

viss mån av Ahmad Tubishats egna uppgifter om att han – utan minnesbild av var han 

haft sina händer – stått över Lina Simic och sett henne ta sitt sista andetag.  

 

En annan omständighet att beakta i detta sammanhang är att Ahmad Tubishat även 

efter det stryptag som kan ses på filmen, ännu en gång utsatt Lina Simic för 

åtstramande våld genom att knyta en USB-sladd om hennes hals. Detta ger ytterligare 

stöd för att han haft för avsikt att strypa henne till döds. Det förhållandet att sladden – 

enligt Daniel Kronas tillförlitliga vittnesmål – inte dragits åt särskilt hårt föranleder 

ingen annan bedömning. Det ligger närmast tillhands att anta att sladden inte drogs åt 

hårdare eftersom det – sett från Ahmad Tubishats perspektiv – inte behövdes; Lina 

Simic uppvisade inte längre några livstecken.  

Hypotesen att Ahmad Tubishat inte dragit åt sladden hårdare eftersom 

han i detta ögonblick skulle ha ångrat sig vederläggs av den övriga utredningen. Som 

exempel kan nämnas att han inte kontaktat räddningstjänsten; Lina Simic har legat 

avliden på sitt rum i flera dagar, samt att han efter gärningen dels försökt undanröja 

bevis genom att gömma egendom i skogen, elda kläder han burit vid brottstillfället och 

städa på brottsplatsen m.m., dels tagit med sig en del av hennes egendom från hennes 

rum.    

 

Sammanfattningsvis finner tingsrätten att åklagaren genom den bevisning som nu 

presenterats bevisat (ställt utom rimligt tvivel) att Ahmad Tubishat natten till den 25 

november 2020 avsiktligen tagit livet av Lina Simic genom att strypa henne. Varken 

vad Ahmad Tubishat anfört till sitt försvar eller vad som framkommit i övrigt 

föranleder någon annan bedömning.  

 

Ahmad Tubishat, som inte agerat i en nödvärnssituation, ska dömas för mord 

Ahmad Tubishat har invänt att han agerat i en nödvärnssituation. Hans redogörelse för 

hur det närmare ska ha gått till framstår som något krystad och har inte gjort ett särskilt 

trovärdigt intryck. Vidare kan redan nu konstateras att invändningen vederläggs av den 

övriga utredningen.  
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Av den åberopade blodbildsanalysen, vars riktighet det saknas anledning att betvivla, 

framgår att Lina Simic befunnit sig nära golvnivå vid sängens långsida när hon orsakats 

de kraftigt blödande skadorna och att hon härefter inte varit stående eller rört sig i 

rummet. Detta motsäger Ahmad Tubishats uppgift om var bråket började och var Lina 

Simic började blöda. 

 

Av den åberopade brottsplatsundersökningen, vars riktighet det saknas anledning att 

betvivla, framgår att Lina Simics rum inte uppvisade några tecken på strid förutom 

stänkbilderna i blod runt om kroppen samt att Lina Simics långa lösnaglar var hela och 

rena. Detta motsäger Ahmad Tubishats uppgift om var bråket började samt hans 

påstående att Lina Simic rivit och klöst honom och dragit i hans kläder.  

 

Vidare kan det konstateras att rättsintyget avseende Ahmad Tubishat inte ger stöd för 

att han angripits av Lina Simic. Däri anges nämligen bland annat att de hudrispor han 

haft på höger respektive vänster hand och arm har ett utseende och läge som talar 

starkt för att de uppkommit vid hantering av ett eggvasst föremål samt att dessa skador 

talar starkt emot att de skulle utgöra avvärjningsskador.  

 

Sammantaget finner tingsrätten, vilket också antytts ovan, att den bevisning som 

åklagaren presenterat vederlägger Ahmad Tubishats nödvärnsinvändning. Ahmad 

Tubishat ska alltså dömas för att han natten till den 25 november 2020 avsiktligen 

strypt Lina Simic till döds; helt i enlighet med det gärningspåstående som gjorts 

gällande i första hand. 

 

Det finns inga förmildrande omständigheter att beakta vid bedömningen av gärningen, 

varför den bör rubriceras som åklagaren gjort. Ahmad Tubishat ska sålunda dömas för 

mord.  
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Påföljdsfrågan  

 

Inledning 

Enligt 3 kap. 1 § brottsbalken (1962:700) ska ett fängelsestraff för mord bestämmas till 

fängelse på viss tid, lägst tio högst arton år, eller på livstid. Däri anges också att som 

skäl för livstid ska särskilt beaktas om gärningen föregåtts av noggrann planering, 

präglats av särskild förslagenhet, syftat till att främja eller dölja annan brottslighet, 

inneburit ett svårt lidande för offret eller annars varit särskilt hänsynslös.  

 

Bestämmelsen fick sin nuvarande lydelse den 1 januari 2020. Av förarbetena framgår 

att ett syfte med lagändringen är att livstidsstraffet ska kunna komma i fråga i betydligt 

större utsträckning än tidigare. I förarbetena anges vidare att sådana omständigheter 

som tidigare talat för ett straffvärde mellan 15 och 18 år i stället bör tala för 

livstidsstraff (se prop. 2018/19:138 s. 16 och 20). 

 

Efter 2020 års lagändring är utgångspunkten för straffvärdet vid mord 16 år, om det 

vid brottet sammantaget varken finns några försvårande eller några förmildrande 

omständigheter (se NJA 2021 s. 32 och Högsta domstolens dom den 1 juni 2021 i mål 

B 6041-20 och Högsta domstolens dom den 14 juli i mål B 6852-20). 

 

Ahmad Tubishat ska dömas till 14 års fängelse 

Det har inte framkommit några förmildrande omständigheter att beakta vid 

bedömningen av gärningens (mordet) straffvärde.  Härvid kan nämnas särskilt att det 

av den rättspsykiatriska undersökningen framgår att Ahmad Tubishat inte led av en 

allvarlig psykisk störning, vare sig vid undersökningstillfället eller vid gärningen. Inte 

heller utredningen i övrigt tyder på att Ahmad Tubishat, vid tidpunkten för gärningen, 

skulle ha haft starkt nedsatt förmåga att kontrollera sitt handlande.  

 

I detta sammanhang kan också nämnas att åklagaren presenterat relativt omfattande 

bevisning i fråga om Ahmad Tubishats eventuella motiv för mordet. Denna bevisning 

är dock så spretig att den inte tillåter några säkra slutsatser, varför tingsrätten inte 
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uttalar sig mer om detta.  Utredningen är inte heller tillräckligt robust för att tillåta 

slutsatsen att gärningen skulle ha föregåtts av noggrann planering eller syftat till att 

främja annan brottslighet.   

 

Det har dock framkommit andra omständigheter som talar för att gärningen inneburit 

ett svårt lidande för Lina Simic och även annars varit särskilt hänsynslös, varför den 

har ett betydligt högre straffvärde än de 16 år som angetts vara utgångspunkten för 

straffvärdebedömningen.  

 

Av utredningen framgår nämligen att Ahmad Tubishat överrumplat Lina Simic i 

hennes hem, sent på natten efter det att hon gått och lagt sig för att sova. Lina Simic 

hittades liggandes på golvet intill sin säng med sitt täcke under sig. Hennes 

morgonrock var upphängd på en krok och hon hade linne och shorts på sig. Lina 

Simic hade ingen dörr till sitt rum utan endast ett draperi. Hon har varit fångad i ett 

litet utrymme med små möjligheter att ta sig ut eller värja sig från Ahmad Tubishats 

angrepp. Ahmad Tubishat har utnyttjat denna hennes utsatthet. Lina Simic, som sedan 

flera år tillbaka led av en ryggskada mot vilken hon medicinerade, har dessutom varit 

fysiskt underlägsen Ahmad Tubishat. Vissa av de mediciner hon intagit – även den nu 

aktuella kvällen – har haft en medvetandesänkande effekt. Detta har Ahmad Tubishat 

varit medveten om eftersom han – enligt egen uppgift – haft viss kännedom om dessa 

hennes vanor. Det nu sagda påverkar straffvärdet i höjande riktning. 

 

Till detta kommer att Ahmad Tubishat haft direkt avsikt att döda Lina Simic, att 

skadorna han orsakat henne varit omfattande och att våldet han använt varit brutalt 

med sadistiska inslag. Det kan också konstateras att händelseförloppet som lett till Lina 

Simics död inte varit helt kort. Ahmad Tubishat har tagit sig tiden att ta upp sin 

mobiltelefon och filma Lina Simic under vad som kan ha varit hennes sista stund i 

livet. Lina Simic har uppenbarligen känt stark smärta och dödsångest av det kraftiga 

våld som utövats mot henne. Även detta påverkar straffvärdet i höjande riktning. 

 

61



   

HELSINGBORGS  
TINGSRÄTT 
 
Avdelning 1 

DOM 
2021-09-27 

Mål nr: B 7775-20 

 

 
 
 
Det är mot denna bakgrund tingsrätten anser att gärningen varit särskilt hänsynslös och 

inneburit ett svårt lidande för Lina Simic och därför – med beaktande av 2020 års 

lagändring samt den domstolspraxis som hänvisats till – finner att brottets straffvärde 

motsvarar livstids fängelse för en vuxen person. 

 

Ahmad Tubishat begick dock gärningen cirka nio dagar innan sin 21-års dag, vilket ska 

beaktas både vid straffmätningen och vid valet av påföljd.  

 

Av 29 kap. 7 brottsbalken framgår bland annat att den tilltalades ungdom ska beaktas 

vid straffmätningen och att den som var under 21 år vid gärningstillfället inte får 

dömas till ett längre fängelsestraff än 14 år. I förarbetena till lagen anges att när 

straffvärdet för en vuxen person motsvarar livstids fängelse ska ungdomsreduktionen 

ta sin utgångspunkt i ett fängelsestraff om 18 år (se prop. 2008/09:118 s. 34).  

Detta leder till att straffmätningsvärdet för den nu aktuella gärningen, 

efter reduktion för Ahmad Tubishats ålder, i vart fall inte understiger 14 års fängelse.  

 

Av 30 kap. 5 § andra stycket brottsbalken framgår därtill att för brott som någon begått 

efter det att han fyllt 18 år men innan han fyllt 21 år, får rätten döma till fängelse om 

det med hänsyn till gärningens straffvärde eller annars finns särskilda skäl för det.  

I detta fall medför gärningens mycket höga straffvärde att det föreligger 

särskilda skäl att döma Ahmad Tubishat till fängelse.  

 

Mot bakgrund av detta och då det inte framkommit några andra omständigheter att 

beakta vid straffmätningen finner tingsrätten att Ahmad Tubishat ska dömas till 14 års 

fängelse.  

 

Skadeståndsfrågan 

Med hänsyn till utgången i skuldfrågan är Ahmad Tubishat ersättningsskyldig för den 

skada hans gärning orsakat dödsboet och målsägandena, jfr 5 kap 2 § 1 och 3 p 

skadeståndslagen. Beträffande storleken på dödsboets ersättningsanspråk samt sättet 
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för ränteberäkningen råder ingen tvist, varför detta skadeståndsyrkande ska bifallas fullt 

ut.  

 

När det gäller övriga skadeståndsyrkanden kan inledningsvis konstateras att 

målsägandena är barn till den avlidna Lina Simic och att de därmed – i 

skadeståndslagens mening – stått henne särskilt nära. Deras respektive yrkande är – 

storleksmässigt – helt förenliga med den praxis som finns på området, se NJA 2017 s 

1208. Det har inte framkommit något i målet som ger anledning att avvika från 

nämnda praxis, varför även deras ersättningsanspråk ska bifallas fullt ut.   

 

Häktningsfrågan 

På grund av brottets allvar och då det inte är uppenbart att risk för flykt saknas bör 

Ahmad Tubishat vara fortsatt häktad till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft 

mot honom.   

 

Sekretessfrågan 

Eftersom det kan antas att närstående till Lina Simic lider men om de fotografier av 

hennes döda kropp som finns intagna i tingsrättens aktbilaga 84 – vilka lagts fram 

bakom stängda dörrar – röjs, ska sekretessen för dessa bestå även i fortsättningen. 

Detsamma gäller innehållet på filmen från brottstillfället, tingsrättens aktbilaga 137.  

 

Frågor om förverkande och beslag m.m. 

Åklagaren har begärt att avspärrningen av Ahmad Tubishats och Lina Simics 

lägenheter på den nu aktuella adressen ska bestå. Fastighetsägaren har motsatt sig detta. 

Med hänsyn till brottets allvar och då det inte kan uteslutas att det alltjämt finns 

föremål eller spår i berörda lägenheter, som skulle kunna ha betydelse för utredningen 

av brottet men som ännu inte undersökts, bör avspärrningen bestå tills domen vunnit 

laga kraft i ansvarsdelen. Åklagarens yrkande om fortsatt avspärrning ska sålunda 

bifallas. 
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Åklagarens övriga yrkanden om bevisbeslag och förverkande, som lämnats utan erinran 

av parterna, är lagligen grundade och ska därför bifallas. 

 

Ersättningsfrågor 

Försvaret har begärt ersättning med 410 113 kr, varav 366 225 kr avser ersättning för 

257 timmars arbete. Målsägandebiträdet har begärt ersättning med 239 780 kr, varav 

160 312 kr avser ersättning för 112,5 timmars arbete.  

 

Åklagaren har yttrat sig över kostnadsräkningarna och anfört i huvudsak dels att hon 

inte har några synpunkter på målsägandebiträdets kostnadsräkning, dels att försvarets 

ersättningsanspråk avseende 20 timmars kurativt arbete saknar tillräckligt underlag för 

att kunna bedöma dess skälighet och att ersättningsanspråket avseende 155 timmars 

arbete för genomgång av förundersökningsmaterialet i samband med slutdelgivning är 

oskäligt.  

 

Av praxis framgår att det råder en inte obetydlig restriktivitet i fråga om att tillerkänna 

försvarare och målsägandebiträden ersättning för rent kurativt arbete. Det framgår 

också att det inte bör krävas att det i en kostnadsräkning i detalj redovisas vad varje 

samtal eller besök handlat om (NJA 1984 s 877).  

 

Tingsrätten anser att innehållet i såväl försvararens som målsägandebiträdets 

kostnadsräkningar; tillsammans med brottets allvar och brutala art samt vad som i 

övrigt framgår av omfattningen av det förundersökningsmaterial som getts in i målet, 

den tid som förundersökningen pågått och – såvitt avser försvaret – den tid som den 

tilltalade varit häktad med restriktioner, är tillräckligt för att tillåta slutsatsen att det i 

målet varit befogat med vissa åtgärder av rent kurativt slag och att ersättning därför bör 

utgå för detta fullt ut.  

 

I målet har det varit fråga om ett allvarligt brott och åklagaren har också inför rätten 

presenterat en omfattande utredning – såväl skriftlig som muntlig – till stöd för åtalet. 

Vid huvudförhandlingen, som pågått under flera dagar, har ett stort antal personer 
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hörts. Det framgår också av materialet att det under förundersökningen har hörts 

betydligt fler personer än som hördes inför rätten. På samma sätt framgår att den 

tekniska utredning som presenterats inför rätten bara är en del av de undersökningar 

som förevarit under polisutredningen. Sammantaget är det tingsrättens uppfattning att 

den ersättning för nedlagt arbete som försvararen och målsägandebiträdet begärt 

framstår som skälig med hänsyn till uppdragets art och omfattning. 

 

Mot bakgrund av detta och vid en samlad bedömning av vad som i övrigt framkommit 

finner tingsrätten att försvararens och målsägandebiträdets ersättningsanspråk är 

skäliga och därför ska bifallas fullt ut. Dessa kostnader ska stanna på staten. 

 

HUR MAN ÖVERKLAGAR, se bilaga 3 (TR-01)  

Överklagande ska ha kommit in till tingsrätten senast den 18 oktober 2021. Det 

kommer att prövas av Hovrätten över Skåne och Blekinge. 

 

 

Jonas Lindgren  

__________________ 

I avgörandet har rådmannen Jonas Lindgren samt nämndemännen Kenneth Karlsson, 

Johan Aftonstråle och Christina Bly deltagit.  
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Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Konsul Perssons 
plats 1

E-post
helsingborgs.tingsratt@dom.se

Telefon
042-19 97 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
Box 712 
251 07 Helsingborg

Webbplats
www.helsingborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19991204-6571

Datum för dom/beslut 
2021-09-27

Efternamn 
Tubishat

Förnamn 
AHMAD Abdullah AHMAD

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-11-29

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande
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Org nr: 556977-9167 

Innehavare                    Postadress        Mottagningskontor            Tel.  Bankgiro:      

Beatrice Rämsell                          Håbols Stom 320      Solrosvägen 4  0534-260 22 410-5110 

Ledamot av Sveriges Advokatsamfund  668 91 ED FJÄLLBACKA                  Mobil                Klientmedel: 

E-post:      0723-26 26 50   

beatrice@advokatramsell.se   

              Till  

              Helsingborgs tingsrätt 

 

 

  

 

 

 

 

 

Mål B 7775-20 

Åklagarkammaren i Helsingborg ./. Ahmad Tubishat 

 

I egenskap av målsägandebiträde för de efterlevande barnen samt ombud för 

dödsboet efter Tentelina (Lina) Simic, får jag framställa följande 

 

YRKANDE 

Emmelie Simic, Natalie Simic, Nikita Antikainen och Tim Antikainen som biträder 

åtalet yrkar att tingsrätten ska förplikta Ahmad Tubishat att utge skadestånd till var 

och en av dem med 60 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från den 

28 november 2020 till dess betalning sker. Yrkandet avser psykiskt lidande i 

anledning av att Ahmad Tubishat har berövat deras mamma, Tentelina Simic livet. 

 

Dödsboet efter Tentelina Simic yrkar att tingsrätten ska förplikta Ahmad Tubishat 

att till dödsboet utge skadestånd med 48 418 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § 

räntelagen från den 28 november 2020 till dess betalning sker. Dödsboets yrkande 

avser begravningskostnad. 
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GRUND 

Målsägandena som är barn till Tentelina Simic, har stått henne särskilt nära och är 

därför berättigade till skadestånd för personskada i form av psykiskt lidande i 

enlighet med skadeståndslagens regler. 

 

Dödsboet efter Tentelina Simic har till följd av den brottsliga gärningen drabbats av 

kostnad för begravning.  

 

BEVISNING 

Målsägandena som biträder åtalet, åberopar samma bevisning som åklagaren. 

Härutöver åberopas förhör med Emmelie Simic och Nikita Antikainen rörande den 

kontakt barnen haft med sin mamma, deras kännedom om hennes användning av 

mediciner samt hur hon i övrigt levde under senare år. Förhören ska styrka anspråken 

samt att mamman hade god kunskap om de mediciner hon använde och den verkan 

dessa hade.  

 

ÖVRIGT 

Målsägandena önskar närvara vid huvudförhandlingen via videolänk från Göteborgs 

eller Alingsås tingsrätt den 12 och13 juli.  

 

Håbol den 27 juni 2021 

 

Beatrice Rämsell 
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Hur man överklagar 
Dom i brottmål, tingsrätt TR-01 

_________________________________________________________________ 

Vill du att domen ska ändras i någon del kan 
du överklaga. Här får du veta hur det går till. 

Överklaga skriftligt inom 3 veckor 

Ditt överklagande ska ha kommit in till 
domstolen inom 3 veckor från domens datum. 
Sista datum för överklagande finns på sista 
sidan i domen. 

Överklaga efter att motparten överklagat 

Om ena parten har överklagat i rätt tid, har den 
andra parten också rätt att överklaga även om 
tiden har gått ut. Det kallas att anslutnings-
överklaga. 

En part kan anslutningsöverklaga inom en 
extra vecka från det att överklagandetiden har 
gått ut. Ett anslutningsöverklagande måste 
alltså komma in inom 4 veckor från domens 
datum. 

Ett anslutningsöverklagande upphör att gälla 
om det första överklagandet dras tillbaka eller 
av något annat skäl inte går vidare. 

Så här gör du 

1. Skriv tingsrättens namn och målnummer. 

2. Förklara varför du tycker att domen ska 
ändras. Tala om vilken ändring du vill ha 
och varför du tycker att hovrätten ska ta 
upp ditt överklagande (läs mer om 
prövningstillstånd längre ner). 

3. Tala om vilka bevis du vill hänvisa till. 
Förklara vad du vill visa med varje bevis. 

Skicka med skriftliga bevis som inte redan 
finns i målet. 

Vill du ha nya förhör med någon som redan 
förhörts eller en ny syn (till exempel besök 
på en plats), ska du berätta det och förklara 
varför. 

Tala också om ifall du vill att målsäganden 
ska komma personligen vid en huvud-
förhandling. 

4. Lämna namn och personnummer eller 
organisationsnummer. 

Lämna aktuella och fullständiga uppgifter 
om var domstolen kan nå dig: postadresser, 
e-postadresser och telefonnummer. 

Om du har ett ombud, lämna också 
ombudets kontaktuppgifter. 

5. Skriv under överklagandet själv eller låt ditt 
ombud göra det. 

6. Skicka eller lämna in överklagandet till 
tingsrätten. Du hittar adressen i domen. 

Vad händer sedan? 

Tingsrätten kontrollerar att överklagandet 
kommit in i rätt tid. Har det kommit in för 
sent avvisar domstolen överklagandet. Det 
innebär att domen gäller. 

Om överklagandet kommit in i tid, skickar 
tingsrätten överklagandet och alla handlingar i 
målet vidare till hovrätten. 

Har du tidigare fått brev genom förenklad 
delgivning, kan även hovrätten skicka brev på 
detta sätt. 

Bilaga 3
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Prövningstillstånd i hovrätten 

När överklagandet kommer in till hovrätten tar 
domstolen först ställning till om målet ska tas 
upp till prövning. 

Om du inte får prövningstillstånd gäller den 
överklagade domen. Därför är det viktigt att i 
överklagandet ta med allt du vill föra fram. 

När krävs det prövningstillstånd? 

Brottmålsdelen 

I brottmålsdelen behövs prövningstillstånd i 
två olika fall: 

 Den åtalade har dömts enbart till böter. 

 Den åtalade har frikänts från ett brott som 
inte har mer än 6 månaders fängelse i 
straffskalan. 

Skadeståndsdelen 

Det krävs prövningstillstånd för att hovrätten 
ska pröva en begäran om skadestånd. 
Undantag kan gälla när en dom överklagas i 
brottmålsdelen, och det är kopplat en begäran 
om skadestånd till brottet. Då krävs inte 
prövningstillstånd för skadeståndsdelen om 

 det inte krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen 

eller om 

 hovrätten meddelar prövningstillstånd i 
brottmålsdelen. 

Beslut i övriga frågor 

I de mål där det krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen (se ovan), krävs det också 
prövningstillstånd för sådana beslut som bara 
får överklagas i samband med att domen 
överklagas. Beslut som kan överklagas särskilt 
kräver inte prövningstillstånd. 

När får man prövningstillstånd? 

Hovrätten ger prövningstillstånd i fyra olika 
fall. 

 Domstolen bedömer att det finns anledning 
att tvivla på att tingsrätten dömt rätt. 

 Domstolen anser att det inte går att bedöma 
om tingsrätten har dömt rätt utan att ta upp 
målet. 

 Domstolen behöver ta upp målet för att ge 
andra domstolar vägledning i 
rättstillämpningen. 

 Domstolen bedömer att det finns synnerliga 
skäl att ta upp målet av någon annan 
anledning. 

Vill du veta mer? 

Ta kontakt med tingsrätten om du har frågor. 
Adress och telefonnummer finns på första 
sidan i domen. 

Mer information finns på www.domstol.se. 

http://www.domstol.se/

